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 T.C. 

ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2022 YILI EKĠM AYI TOPLANTISI I. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI  

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-10/1                                               Toplantı Tarihi   : 10/10/2022  

Toplantı Yeri : Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No‟lu Hol                        Toplantı Saati      : 18.00   

Konak/ĠZMĠR   

                         (ĠzBB Meclis Toplantı Salonu) 

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

 II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 IV. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE ATANAN 

PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. 23 Temmuz 2004 tarihli ve 25531 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanarak yürürlüğe giren 5216 sayılı 

BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22‟nci maddesinde “Büyükşehir Belediyesi personeli Büyükşehir Belediye 

Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk toplantıda Büyükşehir Belediye 

Meclisinin bilgisine sunulur.” denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 71‟inci, 

76‟ncı, 68/B maddeleri ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediye Kanununun 18/i maddesi gereği; Üst Ölçek Plan 

ġube Müdürlüğü ġehir Plancısı kadrosunda bulunan Yağmur Han ġENEL‟in, 1‟inci derece Ġmar ve ġehircilik 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna ataması yapılmıĢtır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.970773) 

 

 V. ÇEVRE, ġEHĠRCĠLĠK VE ĠKLĠM DEĞĠġĠKLĠĞĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ DOĞRULTUSUNDA 

YAPILAN YURT DIġI GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRMELER 

 

 1. Ġzmir'in ulusal ve uluslarası alanda tanıtılmasına katkı sağlamak amacıyla “Kruvaziyer Turizimi”nin 

geliĢtirilmesi çalıĢmaları sonucunda; 2022 yılında 34 kruvaziyer gemisinin Ġzmir Limanı‟na gelmesi 

planlanmakta olup, önümüzdeki yıllarda bu sayının arttırılması hedeflenmektedir. Bu hedef doğrultusunda, 14 - 

16 Eylül 2022 tarihlerinde Ġspanya'nın Malaga kentinde gerçekleĢen Malaga Kruvaziyer Turizmi Fuarına, 

Ġzmir'de yer alan ve turizm sektöründe faaliyet gösteren kurum ve kuruluĢlar ile ortak katılım sağlayarak ikili 

görüĢmelerde bulunan Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER 13 Eylül 2022 saat 10.00'dan 

16 Eylül 2022 saat 17.30'a kadar katılım sağlamıĢtır. Söz konusu seyahate katılan Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'in ulaĢım (hava yolu ile) giderlerinin ilgili firmaya ödenmiĢ olup, günlük 

harcırah giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ve (pasaport harcı, seyahat sigortası, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan 

vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) diğer yasal giderler Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinin YurtdıĢı Geçici 

Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karĢılanmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç 

SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Özel Kalem Md.E.958533) 

 

 2. Ġzmir'in ulusal ve uluslararası alanda tanıtılmasına katkı sağlamak amacıyla “Kruvaziyer Turizimi”nin 

geliĢtirilmesi çalıĢmaları sonucunda; 2022 yılında 34 kruvaziyer gemisinin Ġzmir Limanı‟na gelmesi 

planlanmakta olup, önümüzdeki yıllarda bu sayının arttırılması hedeflenmektedir. Bu hedef doğrultusunda, 14-
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16 Eylül 2022 tarihlerinde Ġspanya' nın Malaga kentinde gerçekleĢen Malaga Kruvaziyer Turizmi Fuarına, 

Ġzmir'de yer alan ve turizm sektöründe faaliyet gösteren kurum ve kuruluĢlar ile ortak katılım sağlayarak ikili 

görüĢmelerde bulunmak üzere Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT 

Genel Müdürlüğü Özel Kalem Müdürü kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ 13 Eylül 2022 

saat 10.00'dan 16 Eylül 2022 saat 17.30 tarihleri arasında katılım sağlamıĢlardır. Yapılan seyahatte Kerem Ziya 

YANGÖZ'e ait ulaĢım (hava yolu ile), günlük harcırah giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri, ve seyahatle ilgili 

olan (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) tüm yasal giderleri ESHOT 

Genel Müdürlüğü Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu 

Harcama Kaleminden karĢılanmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt. Dai.BĢk.E. 96504/E.960775) 

 

 3. LefkoĢa Belediye Tiyatrosunca düzenlenen 18. Kıbrıs Tiyatro Festivaline, LefkoĢa Belediye Tiyatrosunun 

davetlisi olarak Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ġehir Tiyatroları 08 – 15 Eylül 2022 tarihleri arasında TavĢan 

TavĢanoğlu ve Robinson Dans Öğreniyor oyunlarını sahnelemek üzere oyuncu, teknik ve idari personeller ile 

Ġdari ĠĢler ġube Müdürlüğü envanterinde kayıtlı 35 Y 3421 plakalı ve Sosyal Yardımlar ġube Müdürlüğü 

envanterinde kayıtlı 35 HA 377 plakalı araçlar ile sürücülerden; Ġtfaiye Dairesi BaĢkanlığı Ġtfaiye Yangın ve 

Acil Mücadele ġube Müdürlüğünde görevli Nazım ÖZTÜRK, Nedim ARGIN, Cengiz ATEġ ile ESHOT Genel 

Müdürlüğü Kuzey Otobüs ĠĢletme Müdürlüğü Bornova ġefliğinde görevli Seyhan BODUR katılmıĢ olup, tüm 

ulaĢım, harcırah, vb. seyahat giderleri ġehir Tiyatroları ġube Müdürlüğünün 2022 Mali Yılı Bütçesinin YurtdıĢı 

Geçici Görev Yollukları Bütçesinden karĢılanmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç 

SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ġehir Tiyatroları ġb.Md.E.959159) 

 

 4. Çiğli Tramvay Hattı Yapım ĠĢi kapsamında kullanılacak olan Cer ve Yardımcı Servis Transformatörleri ile 

DC Hücre Gruplarının 24/09/2022-30/09/2022 tarihleri arasında Tesar ve Coet Firmalarının Ġtalya'nın Arezzo 

ve Milano Ģehirlerinde yapılan fabrika kabul testlerine Daire BaĢkanlığımızın bünyesinde görev alan Jeoloji 

Mühendisi Eylem DĠKĠLĠKAYA, Elektronik ve HaberleĢme Mühendisi Seda MERDAN ve Banliyö Sistemleri 

ġube Müdürü Gülay UYSAL katılmıĢtır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER 

Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Raylı Sistem Dai.BĢk.E.983529) 

 

 5. 19-24 Eylül 2022 tarihleri arasında Almanya/Stuttgart kentindeki Siemens firmasının Fabrika kabul 

testlerine, ''Ġzmir Hafif Raylı Sistemi 4. AĢama F.Altay-Narlıdere Kaymakamlık Arası Yapım ĠĢi'' kapsamında, 

Raylı Sistem Dairesi BaĢkanlığımız bünyesinde görev alan Elektrik Elektronik Mühendisi Fırat SÜMERKAN, 

Jeoloji Mühendisi Orhan YILDIRIM ve Elektronik Teknikeri Murat GÜLCEMAL katılmıĢlardır. Sayın 

Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Raylı Sistem 

Dai.BĢk.E.971961) 

 

 VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 1. "EBRD YeĢil Kentler Yıllık Konferansı 2022" süresince 20 - 21 Ekim 2022 tarihleri arasında Viyana'da 

Belediye BaĢkanları, Hükümet Yetkilileri, EBRD bankacıları ve kent ve iklim uzmanları ile bir araya gelecek 

ve etkinlik süresince katılımcı yerel idareler, sürdürülebilir kentler tasarlama, yatırım yapma deneyimlerini 

paylaĢma ve ağ kurma fırsatına sahip olacak olup, YeĢil tahvillerden yenilikçi teknolojilere ve sürdürülebilinir 

altyapı yatırımlarına kadar, kentsel zorluklarla en iyi nasıl baĢa çıkılacağını, kentler ve sakinleri için daha iyi, 

daha sürdürülebilir ve dirençli bir geleceğin nasıl güvence altına alınacağının araĢtırılacağı “EBRD YeĢil 

Kentler Yıllık Konferansı 2022” 20 - 21 Ekim 2022 tarihleri arasında Avusturya'nın Viyana Kentin'de 

düzenlenecek oturumlara Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT Genel 

Müdürlüğü Özel Kalem Müdürü kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ'ün de katılması ve 

20 - 23 Ekim 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, yapılacak olan seyahate ait ulaĢım (havayolu ile) 

giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ile günlük harcırah giderleri ve (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan 

vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri vb.) diğer yasal giderler ESHOT Genel 
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Müdürlüğü Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Harcama 

Kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt. Dai.BĢk.E. 96372/E.959811) 

 

 2. Ġngiltere'nin Londra kentinde her yıl düzenlenen (WTM) World Travel Market Londra Fuarı bu yıl      07-09 

Kasım 2022 tarihleri arasında gerçekleĢtirilecek olup, Ġzmir'in yurt dıĢında etkin bir Ģekilde tanıtılması ve 

sürdürülebilir turizm politikaları geliĢtirmek amacıyla, WTM Londra Fuarına DıĢ ĠliĢkiler ve Turizm Dairesi 

BaĢkanlığına bağlı Turizm ġube Müdürlüğünde görevli SözleĢmeli Personel Sinem SOYGÜL'ün 

görevlendirilmesi, 06-10 Kasım 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, ulaĢım (hava yolu), konaklama, 

Ģehir içi ulaĢım, harcırah, yurt dıĢı çıkıĢ harcı ve diğer yasal giderlerin Turizm ġube Müdürlüğü Bütçesi 

YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu harcama kaleminden karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve 

Tur. Dai.BĢk.E.983432) 

 

 3. Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Norm Kadro Ġlke ve Standartlarına Dair 

Yönetmeliğin 10. ve 11. maddeleri gereğince düzenlenen ve söz konusu Yönetmeliğin ekinde yer alan Ek-5 

Belediye ve Bağlı KuruluĢları ile Mahalli Ġdare Birlikleri Kadro Cetvellerinden (I) sayılı kadro iptali cetveli ile 

(II) ve (III) sayılı BoĢ-Dolu Kadro DeğiĢikliklerine iliĢkin Cetvellerde belirtilen kadroların iptal ve ihdası için 

önerge ekindeki evrakların incelenerek karar verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğit. 

Dai.BĢk.E.976238) 

 

 4. 15/10/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni baĢlayacak 

olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 tarihine kadar ödenmek üzere, adedi ile birlikte 

unvanı belirtilen kadro karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm 

Genel Müdürlüğünün 2022-11 sayılı Genelgesinin 2. maddesi doğrultusunda; 1 Adet Sağlık Teknikeri‟ne 

7.178,02-TL, 1 Adet Tekniker‟e 7.425,97-TL, 1 Adet Mühendis‟e 9.133,34-TL tespit edilen net ücret ile söz 

konusu Genelgenin 3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi hususlarının görüĢülmesi. 

(Ġnsan Kay. ve Eği.Dai.BĢk.E.961811) 

 

 5. 15/10/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni baĢlayacak 

olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 tarihine kadar ödenmek üzere, adedi ile birlikte 

unvanı belirtilen kadro karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm 

Genel Müdürlüğünün 2022-11 sayılı Genelgesinin 2. maddesi doğrultusunda; 1 Adet Tekniker‟e 7.425,97-TL 

tespit edilen net ücret ile söz konusu Genelgenin 3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eği.Dai.BĢk.E.976488) 

 

 6. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında yer alan ve önerge eki Teknik Raporlarda durumları 

belirtilen otobüslerden 35 LN 642 plakalı, 2004 model, BMC Belde 260 CB otobüsün Aydın-Nazilli 

Belediyesine ve 35 R 4586 plakalı, 2009 model BMC PROCITY otobüsün T.C. Bergama Cumhuriyet 

BaĢsavcılığı'nın talebi üzerine Bergama M Tipi Kapalı-Açık Ceza Ġnfaz Kurumuna bedelsiz olarak hibe 

edilmesi hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım Yat.Dai.BĢk.E.97976/E.975958) 

 

 7. Tarihsel Çevre ve Kültür Varlıkları ġube Müdürlüğü demirbaĢında kayıtlı 35 LE 817 plakalı BMC Belde 

marka ve 260 CB model otobüsün (Sürücü Kabini, Engelli Yolcu Lift Sistemi, Otobüs) ESHOT Genel 

Müdürlüğüne iade edilmesi hususunun görüĢülmesi. (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.955625) 

 

 8. Belediyemiz, UlaĢım Dairesi BaĢkanlığımızca yapılan baĢvuru sonucu Avrupa Birliği organlarından biri olan 

Avrupa Ġnovasyon ve Teknoloji Enstitüsü (European Institute of Technology, EIT)'ne bağlı EIT Urban Mobility 

Programının 2022 – 2024 çağrıları kapsamında „'PowerManagement" isimli proje teklifi EIT tarafından kabul 

edilerek fon desteği almaya hak kazanmıĢ olup, söz konusu projenin paydaĢları; Çek Teknik Üniversitesi (Prag, 

Çek Cumhuriyeti), Colruyt Grup (Belçika), DATS 24 NV (Belçika), CTAG (Ġspanya), Tractebel Engineering 

(Belçika), PowerHUB (Çek Cumhuriyeti) firmaları ile Bia (Ġspanya) ve MeterSolutions (Macaristan) start-up 
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firmaları, Brüksel ġehri, Ricancy Belediyesi (Prag, Çek Cumhuriyeti) ve Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinden 

oluĢtuğundan Proje kapsamında geliĢtirilecek yazılımın pilot uygulaması Ġzmir (Türkiye), Ricancy (Prag, Çek 

Cumhuriyeti) ve Brüksel (Belçika) kentleri olarak belirlenmiĢ ve bu kapsamda UlaĢım Dairesi BaĢkanlığımızca 

yürütülecek çalıĢmalarla; kamu ve konut alanlarında elektrikli araç Ģarj istasyonlarını kontrol etmek için özel 

olarak tasarlanmıĢ bir güç yönetim sistemini planlamak, devreye almak, izlemek ve değerlendirmek hedefi 

doğrultusunda EIT Urban Mobility 2022 – 2024 yüksek bütçeli hibe programı olup, söz konusu proje 

kapsamında Ģartlı hibe alınacağından EIT Urban Mobility „PowerManagement Projesi çalıĢmalarının UlaĢım 

Dairesi BaĢkanlığı Makamınca yürütülmesi ve alınacak hibenin çalıĢmalar kapsamında kullanılması 

hususlarının görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.981760) 

 

 9. Ġmar ve ġehircilik Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Ġmar ve ġehircilik Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma 

Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.951535) 

 

 10. Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma 

Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının görüĢülmesi. (Destek Hiz. Dai.BĢk.E.944950) 

 

 11.Gaziemir Belediye BaĢkanlığına bağlı Park ve Bahçeler Müdürlüğünün 15/09/2022 tarihli ve E.48336 sayılı 

Yazısına konu; Gaziemir ilçesi, Dokuz Eylül Mahallesi, 319 Sokak No: 14/3'de bulunan parka "Güllü Baba 

Parkı" isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Park ve Bahçeler Dai.BĢk.E.959150) 

 

 12.  Foça Belediye BaĢkanlığının 15/09/2022 tarihli ve 13258 sayılı Yazısı ve eki krokide belirtilen 

Cumhuriyet Mahallesi‟nde yeni açılacak olan sokağa "Kazlı" isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita 

ve Cbs Dai.BĢk.E.957742) 

 

 13. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezine 26/11/2021 tarihli ve 1318392 sayı ile kayıtlı baĢvuruya konu; 

Karaburun ilçesi, Mordoğan Mahallesi‟nde bulunan isimsiz yola niteliğinin sokak olarak düzenlenerek "ġehit 

Süleyman AġKIN" isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.957810) 

 

 14. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Balçova ve Konak ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu 

noktadan baĢlayıp, 36 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 799 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve 

belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Balçova Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 51 sayılı Kararı ile Konak 

Belediye Meclisinin 01/09/2022 tarihli ve 177 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 

05.118 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.966862) 

 

 15. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Selçuk ve Tire ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu 

noktadan baĢlayıp, 76 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 8382 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve 

belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Selçuk Belediye Meclisinin 08/09/2022 tarihli ve 115 sayılı Kararı ile Tire 

Belediye Meclisinin 08/09/2022 tarihli ve 63 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 

05.118 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.974250) 

 

 16. Karabağlar ilçesi, Uzundere Mahallesi, “Kentsel DönüĢüm Alanı Altyapı Ġkmal ĠnĢaatı Yapım ĠĢi” 

kapsamında Ġller Bankası A.ġ tarafından projelendirilip imalatı tamamlanan imar yollarının, 10/03/2021 tarih 

ve 05.251 No'lu Meclis Kararı doğrultusunda 17 metre üstü yolların Belediyemize devredilmesi, 17 metre 

altında kalan yolların Ġlçe Belediyesine devredilmesine yönelik, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile 

Ġller Bankası Anonim ġirketi (ĠLBANK) arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün görüĢülmesi. (Fen ĠĢleri Dai.BĢk.E.946395) 
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17. “Ġzmir ili Depremsellik AraĢtırması Ve Bayraklı, Bornova ve Konak Ġlçe Sınırları Ġçerisindeki YaklaĢık 

10802 Hektarlık Alanın Zemin Yapısı Ġle Zemin DavranıĢ Özelliklerinin Modellenmesi" ortak hizmet proje 

çalıĢmalarının amacı doğrultusunda etkin ve verimli bir Ģekilde yürütülebilmesi; Ġzmir ilinin depremsellik ve 

tsunami tehlikesinin bilimsel açıdan en doğru bir Ģekilde modellenebilmesi ve sonuçta afet risklerini azaltarak 

kentimizi gelecekte meydana gelebilecek afetlerin etkilerinden korumak, yaĢam kalitesini arttırmak ve afetlere 

karĢı daha güvenli ve dirençli hale getirmek amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Maden Tetkik 

ve Arama Genel Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

görüĢülmesi.  (Deprem Risk Yön. ve Kent.Ġyi.Dai.BĢk.E.951434) 

 

   18. GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ‟nin yazısı doğrultusunda; Bornova ilçesi, Erzene Mahallesi 477 ada, 391 

parselde Belediyemiz tarafından tesis edilecek olan EVKA-3 Yurt ve Sosyal Tesisler Projesi kapsamında 630 

kVA gücündeki DTM Tesisinin BaĢkanlığımız tarafından yapılmasına iliĢkin Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığı ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“SözleĢme”nin kabulü ile söz konusu “SözleĢme”nin imzalanması için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki 

verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Etüd ve Projeler Dai.BĢk.E.981182) 

 

 19. Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının 28/09/2022 tarihli ve E.937741 sayılı BaĢkanlık Önerge eki 

listesindeki tapu bilgileri ile imar planı kullanım bilgileri yer alan taĢınmazların, 23/08/1990 tarihli ve 159 

sayılı, 08/08/1991 tarihli ve 212 sayılı, 21/01/1993 tarihli ve 20 sayılı, 27/03/2009 tarihli ve 16 sayılı Ġzmir 

Valiliği Ġl Ġdare Kurulu tarafından alınan devir kararlarına iliĢkin belgeler doğrultusunda Karabağlar Belediyesi 

adına bedelsiz devri hususunun görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.937741) 

 

 20. Ġklim DeğiĢikliği ve Sıfır Atık Dairesi BaĢkanlığına bağlı Atık Transferler ve Ġkmal ġube Müdürlüğünün 

hizmetlerinde kullanılmak üzere; 4 (dört) adet Elektrikli Atık Toplama Bisikleti satın alınması talep edilmekte 

olup, söz konusu Bisikletlerin 2022 Yılı T-Cetveline eklenerek Makine Ġkmal ġube Müdürlüğümünün Kara 

TaĢıtı Alımları bütçe kodundan satın alınması hususlarının görüĢülmesi. (Makine Ġkmal Bakım ve 

On.Dai.BĢk.E.966446) 

 

 21. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ġehir Tiyatrolarınca sahnelenecek oyunlar ve festival, turne vb. etkinliklerde 

01 Aralık 2022 tarihinden geçerli olmak üzere bilet bedellerine iliĢkin hazırlanan Gelir Tarifesinin görüĢülmesi. 

(ġehir Tiyatroları ġb.Md.E.959049) 

 

 22. 02 - 04 Eylül 2022 tarihleri arasında Ġtalya'nın Cagliari Ģehrinde düzenlenen Görme Engelliler Avrupa Judo 

Şampiyonası’nda 2. olan Milli Judocumuz Gökhan BĠÇER'e ve 26 - 28 Ağustos 2022 tarihlerinde 

Saraybosna'da düzenlenen Ümitler Dünya Judo Şampiyonası karma takımlar müsabakalarında Dünya 

3’üncüsü olan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü sporcusu Mervenur ALKIġ'a  2‟Ģer adet 

Ata Altın karĢılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi; ayrıca 19 - 29 Ağustos 2022 tarihleri arasında 

Ġsviçre'de düzenlenen Rüzgar Sörfü Dünya Şampiyonası’nda Dünya Şampiyonu olan Artun ġENOL‟a 4 adet 

Ata Altın, yine aynı ġampiyonada Dünya 3’üncüsü olan Ada TAN'a 2 adet Ata Altın ve  14 - 24 Nisan 2022 

tarihleri arasında Ġtalya‟da yapılan Avrupa Rüzgar Sörfü Şampiyonası’nda Avrupa 3’üncüsü olan Ece Melis 

BAġ‟a 2 adet Ata Altın karĢılığı olan Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ve söz konusu ödüllerin Gençlik ve 

Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçesinden karĢılanması hususlarının 

görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz. Dai.BĢk.E.959550) 

 

 23. Biyofilik Kentler Ağının amaçları doğrultusunda kentsel yeĢillik, yağmur suyu ve hava kalitesinin 

yönetimiyle ilgili maliyetleri önemli ölçüde azaltmak, turizm fırsatlarını arttırmak, doğayla uyumlu kentsel 

tasarımları teĢvik etmek ve yeĢil kentleĢme sürecine fayda sağlamak amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesinin 

Biyofilik Kentler Ağına üye olması ve üyelik ücretinin Belediyemiz ilgili bütçesinden karĢılanması 

hususlarının görüĢülmesi. (DıĢ ĠliĢkiler ve Tur. Dai.BĢk.E.947700) 
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24. 6. Kadın Yönetmenler Festivali kapsamında, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Kadın Yönetmenler Derneği 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün görüĢülmesi. (Kültür ve Sanat 

Dai.BĢk.E.978519) 

 

 25. Selçuk ilçesi, Belevi Mahallesinde, L18-C3 paftada bulunan ve 257, 258, 259, 260, 261, 262, 263 ve 264 

ada muhtelif parselleri kapsayan alana iliĢkin hazırlanan, Ġzmir Doğu Bölgesi 1/25000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.979981) 

 

 26. Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığımızın ilçenin kamusal açık alanlara olan ihtiyacının karĢılanmasına 

yönelik talebi doğrultusunda; Buca ilçesi, Ġnönü Mahallesi, 673 ada 4, 5, 12, 101, 166, 171, 172, 173, 175, 177, 

190, 192, 202, 213, 222 parseller ve çevresinin, Rekreasyon Alanı ve Genel Otopark Alanı olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.984995) 

 

 27. Bergama Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 22/66 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ertuğrul 

Mahallesi, 1551 ada, 1 parselin Kamu Hizmet Alanı belirlenmesine iliĢkin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği ile 1551 ada, 1 parselin Resmi Kurum Alanı belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.981021) 

 

 28. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 141 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tershane 

Mahallesi, Yalı Bulvarı ile 1664 Sokağın birleĢtiği yeĢil alanda "Trafo Alanı" ayrılmasına iliĢkin hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.972603) 

 

 29. Çiğli Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 05/44 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çiğli, Yenimahalle 

Mahallesinde otopark alanı içerisinde 8.00 m x 5.00 m ebatlarında yaklaĢık 40 m² yüz ölçümünde "Trafo Alanı" 

ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.972535) 

 

 30. Çiğli Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 05/45 sayılı Kararı ile uygun görülen; Balatçık, Esentepe, 

AtaĢehir Mahallelerinde yer alan park alanları içerisinde 6.00 m x 4.00 m ebatlarında 24 m² yüz ölçümünde 8 

adet "Trafo Alanı" ayrılmasına iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.972670) 

 

 31. Torbalı Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 86 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülen; mülkiyeti 

Torbalı Belediyesine ait Muratbey Mahallesi, 221 ada, 110 parselde kalan “Park Alanı”nda, 3.00 m x 7.00 m 

ebatlarında 1 adet “Trafo Alanı” belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.974591) 

 

 32. Torbalı Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 86/4 sayılı Kararı ile uygun görülen; Torbalı Belediyesi 

mülkiyetindeki Torbalı Mahallesi, 587 ada, 4 ve 11 parsellerin Torbalı Ġlçe Merkezi 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı Revizyonunda sehven belirlenen “Konut Alanı” kullanım kararının “Yaya Yolu” olarak 

düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.978695) 

 

 33. Gaziemir Belediye Meclisinin 05/07/2022 tarihli ve 69 sayılı Kararı ile uygun görülen; Akçay Caddesi, 

Demiryolu, Hava Eğitim Yolu ve 337 Sokak arasında kalan bir kısım imar adalarında Hmaks:9.00 m ve TM1 

(Ticaret Seçenekli Konut Bölgesi) plan kararının kaldırılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.972204) 
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34. Menderes Belediye Meclisinin 03/08/2022 tarihli ve 188 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gölcükler 

Mahallesinde, 700 ada, 4 parselin güneyinde yer alan “Park Alanı”nda 8.00 m x 5.00 m ebatlarında “Trafo 

Alanı” ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.972430) 

 

 35. Tire Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 58 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ġhsaniye Mahallesi Park 

Alanlarında 2 adet, Fatih Mahallesi Park Alanında 1 adet, Turan Mahallesi Park Alanında 1 adet, Ġstiklal 

Mahallesi Park Alanında 1 adet, Atatürk Mahallesi Park Alanı ve Otopark Alanında 2 adet olmak üzere 5.00 m 

x 8.00 m ebatlarında “Trafo Alanları” belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.980195) 

 

 36. Urla Belediye BaĢkanlığının 07/09/2022 tarihli ve E-66914 sayılı Yazısı ve ekleri ile Belediyemize iletilen; 

Ġzmir 4. Ġdare Mahkemesinin 2016/1204 E.2018/27 K. sayılı Kararı doğrultusunda; Ġskele Mahallesi, 4362 ada, 

7, 8, 9, 10 ve 12 parsellerde yer alan Yaya Yolunun kaldırılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġskele 

Koruma Amaçlı Ġmar Planı DeğiĢikliğinin, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.978795) 

 

 37. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Mustafa Kemal 

PaĢa Mahallesinde, 1826 ada, 1 parsel ile 1828 ada 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9 parselleri kapsayan alanda plan 

kullanım kararlarının düzenlenerek A-3 YapılaĢma KoĢullu TĠCK Alanı, 12 metrelik TaĢıt Yolu, Dere ve 

Servis Yolu belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.972257) 

 

 38. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 59 sayılı Kararı ile uygun görülen; Kahramandere 

Mahallesi, 1621 ada, 1 parselde yer alan Belediye Hizmet Alanının "BHZ (Sosyal ve Kültürel Tesisler, Sağlık 

Tesisleri, Ticaret vb. Tesisler Yer Alabilir)'' Ģeklinde düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.972085) 

 

 39. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Engelsiz Ġzmir Kırmızı Bayrak Komisyonu Yönetmeliği doğrultusunda 

oluĢturulan Kırmızı Bayrak Komisyonunun 4 Ekim 2022 tarihinde gerçekleĢtirilen toplantısında; yapılan 

denetleme ve değerlendirme sonucunda Gaziemir Belediyesi Sarnıç Toplum Merkezine 3 (üç) yıldızlı Kırmızı 

Bayrak verilmesi hususunun görüĢülmesi. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.983023) 

 

VII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

1. 25 - 27 Ekim 2022 tarihleri arasında Fransa'nın Strazburg Kentinde gerçekleĢtirilecek olan Avrupa 

Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler Kongresi 43. Genel Kuruluna, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı 

Mustafa Tunç SOYER, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkan DanıĢmanları Güven EKEN ve Onur Kadir 

ERYÜCE'nin katılmaları, 24 - 25 Ekim 2022 tarihleri arasında-görevli izinli sayılmaları, yapılacak olan 

seyahatte Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER ve BaĢkan DanıĢmanı Onur Kadir 

ERYÜCE'ye ait ulaĢım (hava yolu ile) giderlerinin ilgili firmaya ödenmesi, konaklama, günlük harcırah 

giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ile seyahate katılan BaĢkan DanıĢmanı Güven EKEN'e ait ulaĢım (hava 

yolu ile) giderleri, konaklama, günlük harcırah giderleri, Ģehir içi ulaĢım giderleri ve (pasaport harcı, yurtdıĢı 

çıkıĢ harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri vb.) diğer yasal giderlerin 

Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinin YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karĢılanması, 

hususlarının görüĢülmesi. (Özel Kalem Md.E.989198) 

 

2. Çiğli Belediye Meclisinin; Fonksiyonel Sınıflandırmanın Birinci Düzeyleri arasındaki aktarmaların, 

önerge ekinde yer alan listede düzenlenmiĢ haliyle fonksiyonelin birinci düzeyi bazında birimler arası 

toplam 17.297.172,56-TL aktarma yapılmasına yönelik 07/09/2022 tarihli ve 86 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.986621) 
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3. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 93 sayılı Kararı ile uygun görülen; Onur Mahallesi, 

26M-1b paftada, Park Alanındaki Trafo Alanının kaldırılarak kamuya terkli Spor Alanı içinde 6.00 m x 4.00 

m ebatlarında Trafo Alanı belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.978311) 

 

4. Belediyemiz Raylı Sistem Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Çiğli ilçesi, Balatçık mahallesinde, 

''Çiğli Tramvay Hattı Yapım ĠĢi'' kapsamında elektrik enerjisi ihtiyacının karĢılanabilmesi için 8809 Sokak 

ile Murat Karayalçın Bulvarı arasındaki Park Alanında "Trafo Alanı ve Dağıtım Merkezi" Alanının 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.982799) 

 

5. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 125 sayılı Kararıyla ile uygun görülen;  Mehmet 

Akif Ersoy (Yukarı) Mahallesi, 92 ada, 37 parseldeki "Park (Zemin Altı Otopark) Alanı"na kuzeyinde yer 

alan "Park Alanı"nın dâhil edilmesi ve batısında 10 metre geniĢliğinde TaĢıt Yolu düzenlenerek plan notu 

eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.981798) 

 

6. Aliağa Belediye Meclisinin 03/08/2022 tarihli ve 128 sayılı Kararı ile uygun görülen ve Belediye 

Meclisimizin 10/01/2022 tarihli ve 05.33 sayılı Meclis Kararı ile uygun görülerek onaylanan, 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda hazırlanan, Aliağa ilçesi Horozgediği Mahallesi 558, 659 

parseller ve 1117 ada, 1 parsel ile Bozköy Mahallesi 1116 ada, 18 numaralı parsele yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.981811) 

 

7. Urla Belediye BaĢkanlığının 07/09/2022 tarihli ve 66903 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Güvendik Mahallesi, 2312 ada, 9 parselin A-2, TAKS:0.20, KAKS:0.40 yapılaĢma koĢullu "Konut Alanı" 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.978504) 

 

8. Bayındır Belediye Meclisinin; Pınarlı Mahallesi Kuzey Kesimi Kırsal YerleĢik Alanı ve Civarı Sınırının 

belirlenmesine yönelik, 05/02/2021 tarihli ve 52 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.987328) 

 

9. Bayındır Belediye Meclisinin; Turan Köyü YerleĢik Alanı ve Civarı (GeliĢme) Sınırına, Demircilik 

Mahallesi 467 ada, 1 parselin ilave edilerek Turan Köyü YerleĢik Alanı ve Civarı (GeliĢme) Sınırının 

yeniden düzenlenmesinin kabul edilmesine yönelik 05/02/2021 tarihli ve 53 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.987240) 

 

10. Bayındır Belediye Meclisinin; Karahallı Mahallesi Kuzey Kesimi Kırsal YerleĢik Alanı ve Civarı Sınırı 

ile Karahallı Mahallesi Güney Kesimi Kırsal YerleĢik Alanı ve Civarı Sınırının belirlenmesine yönelik,  

05/02/2021 tarihli ve 54 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.987422) 

 

11. Bayındır Belediye Meclisinin; Yakapınar Mahallesi Güney Kesimi Kırsal YerleĢik Alanı ve Civarı 

Sınırının belirlenmesine yönelik, 05/02/2021 tarihli ve 55 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.987516) 
 

 

 VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Bayraklı ilçesinde yer alan Ekrem Akurgal Parkı‟nda bulunan halı sahaya Osman SÖNÜKLER isminin 

verilmesine yönelik Yazılı Önergenin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. 

(BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi Salahattin ġAHĠN.E.945279) 
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 2. Ġzmir‟de ikamet eden ġehit Annesi Hanife ASLAN‟ın dilekçesine konu; Konak ilçesi, Ġnönü Caddesi Dere 

Sokağı giriĢinde bulunan üst geçide ġehit Er Serhat ASLAN isminin verilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Kent Konseyi Komisyonları Raporu. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.902155) 

 

 3. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Balçova ve Narlıdere ilçelerinin ortak sınırına ait 1 

no‟lu noktadan baĢlayıp, 189 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 5.487 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ 

ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Balçova Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 50 sayılı Kararı ile 

Narlıdere Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 59 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 

tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.903603) 

 

 4. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Karabağlar ve Narlıdere ilçelerinin ortak sınırına ait 1 

no‟lu noktadan baĢlayıp, 178 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 11.105 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ 

ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Karabağlar Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 93 sayılı Kararı 

ile Narlıdere Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 60 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 

tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu.  (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.910759) 

 

 5. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Menderes ve Torbalı  ilçelerinin ortak sınırına ait 1 

no‟lu noktadan baĢlayıp, 713 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 48.262 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ 

ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Menderes Belediye Meclisinin 06/06/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararı 

ile Torbalı Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 86 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 

tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.911024) 

 

 6. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak düzenlenen ve 

önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Buca ve KemalpaĢa ilçelerinin ortak sınırına ait 1 

no‟lu noktadan baĢlayıp, 54 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 9.754 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ 

ve belirlenen bu ortak ilçe sınırına iliĢkin Buca Belediye Meclisinin 04/08/2022 tarihli ve 130 sayılı Kararı ile 

KemalpaĢa Belediye Meclisinin 01/08/2022 tarihli ve 135 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 

tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu.(Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.931587) 

 

 7. KesinleĢen ilçe sınırları ile komĢuluk iliĢkisi olan Kiraz ilçesine ait Arkacılar, Dokuzlar, Gedik, Haliller, 

Karaman, Kırköy, Mavidere, Mersinlidere, Yağlar, YeniĢehir ve YeĢildere Mahallelerinin sayısal mahalle 

sınırlarına iliĢkin Kiraz Belediye Meclisinin 05/08/2022 tarihli ve 75/8 sayılı Kararının Belediye Meclisimizin 

13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 

Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.926100) 

 

 8. UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “UlaĢım Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve Esasları 

Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – UlaĢım Komisyonları 

Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.932952) 

 

 9. Belediyemizce 9 Eylül Ġzmir' in KurtuluĢu etkinlikleri çerçevesinde, 11 Eylül 2022 tarihinde, saat 07:00‟de 

"9 Eylül Uluslararası 10. Ġzmir Yarı Maratonu" 21 km 97 m‟lik Uluslararası AIMS (Uluslararası Maratonlar ve 

Mesafe KoĢuları Birliği) sertifikalı parkurda gerçekleĢtirilecek olup; söz konusu Maratonda dereceye giren 

sporculara önerge eki çizelgede detayları bulunan para ödüllerinin Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, 
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Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçesinden karĢılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Gençlik ve Spor Hiz. Dai.BĢk.E.907326) 

 

 10. Karabağlar ilçesi, Bozyaka Mahallesi, 43658 ada, 2 no‟lu (662,00 m²) taĢınmazdaki Belediyemize ait 

42/662 (42,00 m²) hissenin, imar planındaki amacı doğrultusunda kullanılmak üzere, Karabağlar Ġlçe 

Müftülüğü adına 25 yıl süre ile bedelsiz tahsisi hususunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – 

Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.894952) 

 

 

 

 

11. Belediyemiz mülkiyetinde bulunan Buca ilçesi, Tınaztepe Mahallesi, 50043 ada, 40 no‟lu taĢınmaz 

üzerindeki yapıda, 1. kat 1, 3, 7, 10 no‟lu bağımsız bölümlerin 2886 sayılı Devlet Ġhale Kanunu kapsamında 

halka satıĢının yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları 

Raporu.  (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.894963) 

 

 12. Cüneytbey Mahallesi Ġbrahim Turan Caddesi No:77/2 Menderes/ĠZMĠR adresindeki ekmek satıĢ büfesinin 

iĢletme hakkının ilk yıl 108,00-TL/yıl+KDV bedel ile, Ferahlı Mahallesi GürçeĢme Caddesi No:123/1 

Konak/ĠZMĠR adresindeki ekmek satıĢ büfesinin iĢletme hakkının ilk yıl 673,00-TL/yıl+KDV bedel ile 5 

yıllığına Grand Plaza A.ġ‟ye devredilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – 

ġirketler – Hukuk Komisyonları Raporu.  (Emlak Yönetimi Dai.BĢk.E.923062) 

 

 13. Çamkule Mahallesi 4712 Sokak No:44/4 Bornova/ĠZMĠR adresindeki ekmek satıĢ büfesinin iĢletme 

hakkının ilk yıl 133,00-TL/yıl+KDV bedel ile, Ege Mahallesi 1244/1 Sokak No:34 önü Konak/ĠZMĠR 

adresindeki ekmek satıĢ büfenin iĢletme hakkının ilk yıl 523,00-TL/yıl+KDV bedel ile, Hürriyet Mahallesi 

Ziya Gökalp Caddesi No:26/2 Menderes/ĠZMĠR adresindeki ekmek satıĢ büfenin iĢletme hakkının ilk yıl 

117,00-TL/yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına Grand Plaza A.ġ‟ye devredilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler – Hukuk Komisyonları Raporu.  (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.937691) 

 

 

 

14. Konak ilçesi, Mimar Sinan Mahallesi, Kültürpark içerisinde yer alan Ġsmet Ġnönü Sanat Merkezindeki 

Sosyal Tesisin iĢletme hakkının ilk yıl 30.000,00-TL/yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına Grand Plaza A.ġ‟ye 

devredilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – ġirketler – Hukuk Komisyonları 

Raporu.  (Emlak Yönetimi Dai.BĢk.E.923884) 

 

 15. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesine Spor ĠĢleri Müdürlüğü ve 

Etüt ve Proje Müdürlüğüne ait yeni tarifelerin eklenmesi ve revize edilerek önergede yer alan listede belirtildiği 

Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 02/08/2022 tarihli ve 230 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935310) 

 

 16. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi Sağlık ĠĢleri Müdürlüğü bünyesinde hizmet vermekte 

olan Ġlk Yardım Eğitim Merkezinde verilen Temel Ġlk Yardım ve Güncelleme Eğitimleri ile sınav ve sınav 

gözetmenlik ücretlerinin Ġl Sağlık Müdürlüğünün belirlediği 2022 fiyat tarifesine göre kiĢi baĢına düĢen 

maliyetlerin (kitap, eğitim, sınav, gözetmenlik, ilk yardımcı kart vs.'nin) karĢılanabilmesi için 300,00-TL‟ye 

çıkarılmasına yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 219 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935127) 

 

 17. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; 2022 yılı için gelir tarifelerinde "Zemin Açım Birim Fiyatları”na ait 

güncellenen tarife cetvelinin önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 05/08/2022 

tarihli ve 220 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. 

(Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.935204) 
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 18. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğünce iĢletilen 

tesislerde verilen hizmetlerle ilgili, güncellenen tarife cetvellerinin önerge eki tablolarda belirtildiği Ģekilde 

uygulanmasına yönelik, 01/09/2022 tarihli ve 225 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.950600) 

 

 19. Çiğli Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılı Gelir ve Gider Bütçesinin revize edilerek 2022 Mali Yılı Gelir ve 

Gider Ek Bütçesinin toplam 154.087.000,00-TL olarak önerge ekinde yer alan tablolarda belirtildiği Ģekilde 

uygulanmasına yönelik, 04/08/2022 tarihli ve 69 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.929366) 

 

 

 

20. Torbalı Belediye Meclisinin; Torbalı Belediyesinin 2022 Mali Yılında uygulanacak Belediye Bütçe 

Tarifesinde belirlenen Arazi Sulama Ücret Tarifesinin önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekliyle yeniden 

belirlenmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 8/94 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.931109) 

 

 21. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; ÖdemiĢ Belediyesinin 2022 Yılı Ücret Tarifelerinde yer alan “Yüzme, 

jimnastik, bale, pilates, step kursu ücreti ile Kadın YaĢam Merkezi fitness, havuz ve sauna ücreti” tarifesinin 

yeniden belirlenerek önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik 08/09/2022 tarihli ve 

210 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri 

ve Kar.Dai.BĢk.E.952676) 

 

 22. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; 2022 Yılı Ücret Tarifelerinde yer alan “Zemin Açım Birim Bedelleri 

Tarifesi”nin revize edilerek önerge eki tablolarda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 08/09/2022 tarihli 

ve 212 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı 

ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.950927) 

 

 23. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin; ÖdemiĢ Belediyesi bünyesinde hizmete açılan Türkan SAYLAN, Serpil 

YANBASTI ve Üçeylül Mahallesi Çocuk Evleri faaliyetleri ile ilgili "Çocuk Evi Ücretleri" tarifesinin önerge 

eki tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 08/09/2022 tarihli ve 211 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.950851) 

 

 24. Urla Belediyesi Zabıta Müdürlüğünün 2022 Mali Yılı fazla çalıĢma ücretinin, 2022 Yılı Merkezi Yönetim 

Bütçe Kanunu ile Bağlı Cetvellerinde DeğiĢiklik Yapılmasına Dair Kanun ile değiĢiklik yapılan K-Cetvelinin 

III-Fazla ÇalıĢma Ücreti baĢlıklı hükmü çerçevesinde 1.437,00-TL olarak belirlenmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.947350) 

 

 25. Urla Belediyesince alınan 18/10/2021 tarihli ve 446 sayılı Kararında yer alan 2022 yılında Ġmar ve 

ġehircilik Müdürlüğü Hizmetlerinden Alınacak Ücretlerin, günümüz ekonomik koĢulları göz önünde 

bulundurularak önerge ekinde belirtildiği Ģekilde revize edilerek ücretlendirilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.947003) 

 

 26. Bayındır Belediye Meclisinin; önerge eki listede yer alan ek ödenek ihtiyaçları bulunan gelir ve finansman 

kaynakları ile karĢılanarak toplamda 73.900.000,00-TL olarak hazırlanmıĢ olan 2022 Mali Yılı Ek Bütçesinin 

kabul edilmesine yönelik, 05/08/2022 tarihli ve 140 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.931042) 

 

 27. Beydağ Belediye Meclisinin; Beydağ Belediyesinin 01/01/2022 tarihinde yürürlüğe giren 2022 Yılı Mali 

Bütçesinin, son dönemlerde yaĢanan ekonomik olumsuzluklardan dolayı yetersiz kalacağı düĢünüldüğünden, 

önerge eki tablolarda belirtildiği Ģekilde toplam 15.850.000,00-TL ek ödenek (gelir-gider) verilmesine yönelik, 

07/09/2022 tarihli ve 37 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 
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Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.946246) 

 

 28. Beydağ Belediye Meclisinin; 2022 Mali Yılında uygulanacak olan tarifelerin Beydağ Belediyesince 

önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 07/09/2022 tarihli ve 39 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢleri ve 

Kar.Dai.BĢk.E.943298) 

 

 29. Kent ArĢivi ve Müzeler ġube Müdürlüğümüzce bastırılmıĢ olan ve önerge ekinde yer alan ismi yazılı 

kitapların maliyetleri ile kitabevlerine satılırken uygulanacak %25 indirimi ve kitabın BaĢkanlık Makamı 

Olur'u ile ücretsiz dağıtımı göz önüne alınarak oluĢturulan satıĢ fiyatları teklifi önerge ekinde belirtilmiĢ olup, 

söz konusu kitaplardan ''ĠĢgalden KurtuluĢa Ġzmir Albümü'' kitabının ücretsiz dağıtımının yapılmasının, ''35 

Ġzmir Tarihi ve Kültürüne Dair'' kitabın satıĢının, Kitap Yayın vb. SatıĢ Gelirleri tertibine gelir kaydedilmek 

üzere yapılması ile satıĢ fiyatının Kent ArĢivi ve Müzeler ġube Müdürlüğünce teklif edildiği Ģekilde kabulünün 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Kent Tar. 

ve Tan.Dai.BĢk.E.902050) 

 

 30. Belediye Meclisimizin 14/09/2020 tarihli ve 05.720 sayılı Kararı ile onaylanan, KarĢıyaka ilçesi 

Cumhuriyet, Ġnönü ve Örnekköy Mahallerinde, yaklaĢık 137 ha‟lık alanda hazırlanan ''1/1000 ölçekli 

Cumhuriyet ile Ġnönü ve Örnekköy Mahallelerinin Bir Kısmını Kapsayan Uygulama Ġmar Planı'' ile Belediye 

Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.222 sayılı Kararı ile onaylanan, KarĢıyaka ilçesi Cumhuriyet 

Mahallesinin bir kısmını kapsayan "1. Etap 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar Planı" doğrultusunda, 

KarĢıyaka ilçesi, KY-6 ve KY-7 no‟lu bölgesel otopark alan sınırlarına isabet eden bölge ve genel otopark 

alanları dikkate alınarak; söz konusu bölgelerin birim otopark bedelleri yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 

12‟nci maddesi hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz konusu bölgesel otopark bedellerine iliĢkin mevcut durum 

ve gruplama oranları tabloları ile otopark bölgeleme haritasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yapı Kont.Dai.BĢk.E.933286) 

 

 31. Bayraklı ilçesi, Adalet ve Manavkuyu Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonunda BY-

16 no‟lu Bölgesel Otopark Alanında yapılan değiĢiklik nedeniyle söz konusu bölgede uygulanacak birim 

otopark bedeli yürürlükteki Otopark Yönetmeliğinin 12‟nci maddesi hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz 

konusu bölgesel otopark bedeline iliĢkin mevcut durum ve gruplama oranları tablosu ile otopark bölgeleme 

haritasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. 

(Yapı Kont.Dai.BĢk.E.933266) 

 

 32. Torbalı ilçesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonunda TB-12 no‟lu Bölgesel Otopark Alanında 

yapılan değiĢiklik nedeniyle söz konusu bölgede uygulanacak birim otopark bedeli yürürlükteki Otopark 

Yönetmeliğinin 12‟nci maddesi hükümleri gereği hesaplanmıĢ ve söz konusu bölgesel otopark bedeline iliĢkin 

mevcut durum ve gruplama oranları tablosu ile otopark bölgeleme haritasının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yapı 

Kont.Dai.BĢk.E.934781) 

 

 33. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında büyük bir bölümü “10 

m‟lik TaĢıt Yolu” kullanımına, küçük bir kısmı ise “B-4 (BitiĢik Nizam 4 kat)” yapılaĢma koĢullu konut alanı 

kullanım kararına isabet eden Kozağaç Mahallesi, 234 sokak No:15/A adresindeki yapının “10 m‟lik TaĢıt 

Yolu”na isabet eden kısmının zeminüstü kamulaĢtırma iĢlemlerinin yapılabilmesi için, Buca Belediyesinin 

2020-2024 yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik 04/07/2022 tarihli 

ve 106 sayılı Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisimizin 

14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.918180) 
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 34. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında “BHA (Hayvan Barınağı), 

Park ve 7 m‟lik Yaya Yolu” kullanımlarına ve küçük bir kısmı plansız alana isabet eden KuruçeĢme Mahallesi, 

818 ada, 27 parseldeki 1 katlı yapının zeminüstü kamulaĢtırma iĢlemlerinin yapılabilmesi için, Buca 

Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik 

04/07/2022 tarihli ve 107 sayılı Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan 

Belediye Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.913533) 

 

 35. Belediye Meclisimizin 09/05/2022 tarihli ve 05.557 sayılı Kararı ile uygun görülerek onaylanan; Menderes 

ilçesi, Cumaovası (Cüneytbey) Mahallesinde, 759 ada, 12 no‟lu parselde isabet eden "DüĢük Yoğunluklu 

GeliĢme Alanı"nın "Ġbadet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliğine; önerge eki listede yer alan 42 adet dilekçe ile askı süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.943478) 

 

 36. Belediye Meclisimizin 09/05/2022 tarihli ve 05.557 sayılı ile Kararı uygun görülerek onaylanan; Menderes 

ilçesi, Cumaovası (Cüneytbey) Mahallesinde, 759 ada, 12 no‟lu parselde isabet eden "DüĢük Yoğunluklu 

GeliĢme Alanı"nın "Ġbadet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliğine Mehmet SEZGĠN tarafından askı süresi içerisinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.943460) 

 

 37. Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 05.431 sayılı Kararı ile onaylanan; 22/07/2022 – 22/08/2022 

tarihleri arasında askıya çıkarılan; Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesi, 905 parselde Belediye Hizmet Alanı (Atıksu 

Arıtma Tesisi) belirlenmesi amaçlı 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planına Ġsmail YILDIRDI tarafından askı süresi 

içinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942626) 

 

 38. Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 05.431 sayılı Kararı ile onaylanan; Selçuk ilçesi, ġirince 

Mahallesi, 905 parselde Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Arıtma Tesisi) belirlenmesi amaçlı 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 22/07/2022–

22/08/2022 tarihleri arasında Belediye BaĢkanlığımızca, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı ise 26/07/2022–

26/08/2022 tarihleri arasında Selçuk Belediye BaĢkanlığınca askıya çıkarılmıĢ olup, parsel maliki Olcay 

GÖZBAġI Vekili Av. Erdem DEMĠR tarafından askı süresi içinde yapılan itirazın oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942373) 

 

 39. Narlıdere ilçesi, Narlıdere Mahallesi, 128 ada, 101 parsele yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942663) 

 

 40. Çiğli Belediye Meclisinin 07/04/2022 tarihli ve 36 sayılı Kararı ile uygun görülen; Küçük Çiğli Mahallesi, 

21766 ada 4 ve 9 no'lu parsellerin Belediye Meclisimizin 15/01/2021 tarihli ve 05.87 sayılı kararı ile onaylanan 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı olarak 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Çevre ve Sağlık –  Esnaf ve Meslek Odaları – 

UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.856578) 

 

 41. ĠZSU Genel Müdürlüğünün yazısı doğrultusunda, Belediye Meclisimizin 11/04/2022 tarihli ve 05.431 

sayılı Kararı ile kabul edilen; Selçuk ilçesi, ġirince Mahallesi, 905 parselde Belediye Hizmet Alanı (Atıksu 

Arıtma Tesisi) belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planları kapsamında imar hatlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun 
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bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.942796) 

 

 42. Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığımızın talebi doğrultusunda; Menderes ilçesi, Kısık Mahallesi, Köycivarı 

Mevkiinde fiilen “Mezarlık Alanı” olarak kullanılan niteliği “Mezarlık” olan 134 ada, 7 parsel ve kuzeyinde 

bulunan Tescil Harici Alanın "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Ġlave 

Nazım Ġmar Planı önerisi ile 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.944949) 

 

 43. Konak Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 116 sayılı Kararı ile uygun görülen; Güney Mahallesi, 

43244 ada, 4 parselin batısında kalan kaldırım alanında 6.00 m x 4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.934753) 

 

 44. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 142 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bostanlı 

Mahallesi, 9383 ada, 5 parselin kuzeyinde yer alan “Çocuk Bahçesi ve Park Alanı”nda 4 m x 6 m ebatlarında 

24 m²‟lik “Trafo Alanı” ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Plan DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.919654) 

 

 45. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 05/05/2022 tarihli ve 122 sayılı Kararı ile uygun görülen; Mustafa Kemal 

Mahallesi sınırları içerisinde 6 m x 11 m ölçülerinde 66 m²‟lik (Vana Grubu Alanı) “Regülatör Alanı” 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.919471) 

 

 46. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 85 sayılı Kararıyla uygun görülen, Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye Meclisinin 11/10/2021 tarihli ve 05.1134 sayılı Kararı ve BaĢkanlık Makamınca 15/11/2021 tarihinde 

onaylanan 1/1000 Ölçekli Uygulama Ġmar Planı değiĢikliğine yapılan askı itirazları doğrultusunda, Bayraklı 

ilçesi, Osmangazi Mahallesi, 25N2b pafta, 596/1 ile 597 Sokaklar arasında 4 m x 4 m ebatlarındaki Regülatör 

Yerinin iptal edilerek, “Park Alanı” alan kullanımına alınmasına iliĢkin hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.948216) 

 

 47. Çiğli Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 45 sayılı Kararıyla uygun görülen; ÇağdaĢ Mahallesinde 

''Park Alanında'' 8.27 x 9.59 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı ile “Ticaret Alanı”nda  9.23 x 11.12 ebatlarında 1 

adet Trafo Alanı, Evka-2 Mahallesinde “Çocuk Bahçesi Alanı”nda 9.97 x 8.48 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı, 

Egekent Mahallesinde ”Rekreasyon Alanı”nda 3.61 x 5.81 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı, Ahmet Taner KıĢlalı 

Mahallesinde “Park Alanı”nda 12.63 x 9.89 ebatlarında 1 adet Trafo Alanı belirlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.936561) 

 

 48. Menemen Belediye Meclisinin 01/07/2022 tarihli ve 62 sayılı Kararı ile uygun görülen; Günerli Mahallesi, 

156 ada, 15 parselin kuzeyinde yer alan "Park Alanı"nda 3.00 m x 6.00 m ebatlarında "Trafo Alanı" 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925691) 

 49. Bergama Belediye Meclisinin 01/06/2022 tarihli ve 56 sayılı Kararı ile uygun görülen; Ertuğrul Mahallesi, 

613 ada, 73 parsel numaralı taĢınmazda parselin sit alanı dıĢında kalan kısmının ve kamuya terkli alanın "Park 

Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.946938) 
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 50. Urla Belediye BaĢkanlığının 28/06/2022 tarihli ve E.59522 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; AltıntaĢ 

Mahallesi, 3550 ada, 1 parselde yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar Planında Park Alanı içerisinde 8.00 m x 

5.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.932372) 

 

 51. Urla Belediye BaĢkanlığının 28/06/2022 tarihli ve E.59524 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; Gülbahçe 

Mahallesi, 346 ada, 4 parselin güneyinde kalan, yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar Planında kamuya terkli 

park alanı içerisinde 8.00 m x 5.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Gülbahçe Mahallesi ve Karapınar Mevkii Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.926332) 

 

 52. Narlıdere Belediye Meclisinin 01/04/2022 tarihli ve 35 sayılı Kararı ile uygun görülen; Sahilevleri 

Mahallesi, 127 ve 6199 adalardaki muhtelif parselleri kapsayan 1.8 hektarlık alanda mülkiyet sınırları dikkate 

alınarak imar hatlarının, yolların ve park alanlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.878983) 

 

 53. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 80 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepecik 

Mahallesi, Doğu Akarca Planlama Bölgesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi sınırları dâhilinde yer 

alan, Ġzmir-KuĢadası Karayoluna doğrudan cepheli olan ve planda "Ticaret-Turizm-Konut Alanı" kullanımlı 

olan imar adalarında, plan üzerinde belirlenmiĢ olan yapı yaklaĢma mesafelerinin "Karayolları Kenarında 

Yapılacak ve Açılacak Tesisler Hakkında Yönetmelik" kapsamında revize edilmesi amacıyla hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.938832) 

 

 54. Seferihisar Belediye Meclisinin 04/07/2022 tarihli ve 77 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tepecik 

Mahallesi, Bahçeköy Mevkii, 411 ada, 147 ve 148 parseller ile 794 ada, 4, 5, 6, 7, 8, 9 ve 10 parsellere yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.938997) 

 

 55. Buca Belediye Meclisinin; Ġnönü Mahallesi, 689/9 Sokak ve 689/10 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer 

alabilmesine yönelik, 04/07/2022 tarihli ve 114 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925944) 

 

 56. Buca Belediye Meclisinin; Göksu Mahallesi, 649/11 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili 

maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik 

04/08/2022 tarihli ve 127 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925918) 

 

 57. Buca Belediye Meclisinin; Mustafa Kemal Mahallesi, 686 Sokağın, Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin 

ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine 

yönelik, 04/08/2022 tarihli ve 128 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.925933) 

 

 58. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; Zübeyde Hanım Mahallesi, 7532 Sokağın 7447/13 Sokak ile 7447/9 Sokak 

köĢesine kadar olan bölümünün Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında, Yönetmelikte 

belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 01/06/2022 tarihli ve 160 sayılı 

Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 
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ġehircilik Dai.BĢk.E.919394) 

 

 IX. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 X. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

  

 

2. BÖLÜM 

2022 YILI EKĠM AYI I. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-10/1                              Toplantı Tarihi   : 10/10/2022  

Toplantı Yeri : Ġzmir Kültürpark Fuar Alanı 4 No‟lu Hol        Toplantı Saati     : 18.00 

          Konak/ĠZMĠR   

          (ĠzBB Meclis Toplantı Salonu)      

                    

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Mustafa ÖZUSLU, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Mustafa ġafak BARAN, Bülent SÖZÜPEK, Mustafa ĠDUĞ, Ġbrahim UlaĢ 

POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, ġamil Sinan AN, Erhan 

UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN,  Mehmet Atilla 

BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Ġsmail SARI, YeĢim 

TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Ali 

Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Mithat TEKĠN, Ömer 

ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, 

Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, 

Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem 

BAYRAKTAR, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Erkan ÖZKAN, Fatma EKĠCĠOĞLU, 

Gürsel RÜZGAR, Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif 

SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Murat CĠHAN, Ġsmet ORHAN, Bülent KÖKLÜ, Ertan CERTEL, Ali 

ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, 

Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Muammer 

Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, 

Hasan UYSAL, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, 

Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ġlkay 

GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser 

SEVĠL, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Selma KISA, Fatih 

TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek YILDIZ, 

Hüsnü BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Murat 

ÖNCEL, Metin YAġAR, Galip ATAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, 

Mümin BAYRAM, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol 

ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Kemal 

SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin 

ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Nezih ÖZUYAR, Hasan ÜNAL, Alpaslan KOPARAL. 
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TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Muhittin 

SELVĠTOPU, Ceyhan KAYHAN, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, Serdar SANDAL, Sabahattin 

UÇAR, Halil ARDA, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Mustafa KAYALAR, Seda ÖZTÜRE, Adil 

KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, ġükrü SÜREROĞLU, Fatih GÜRBÜZ, Ruhi SELEK, Özgür Erman 

ÇAĞLAR, Aydın PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Hakan KOġTU, AĢkın UYAR, 

Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Ali AYYILDIZ, Saliha ÖZÇINAR, Uğur DEMĠREZEN, Sadık 

DOĞRUER, Hakan ERTANE, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, 

Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan Vekili) 

 

MECLĠS BAġKANI: Ben Meclis‟i açacağım ama bu arada bir filmimiz var, filmi koyalım arkadaĢlar. 

Filmimiz var, filmi koyalım. Fuayedeki arkadaĢların da girmesini bekleyelim bu arada. Filmi koyalım 

arkadaĢlar.  

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠNĠN FAALĠYETLERĠ ĠLE ĠLGĠLĠ FĠLM GÖSTERĠMĠ 

YAPILDI) 

 

MECLĠS BAġKANI: Evet, bu biraz önce filmde de izlemiĢ olduğunuz Avrupa Değerleri Büyük Ödülü 

iĢte Ģu anda Ģurada duruyor Değerli ArkadaĢlar, Meclis Üyelerimiz. Bu Meclisimizde sergilenecek. Bu 

Ġzmir‟in gururudur, hepimizin gururudur. Bununla ne kadar övünsek azdır. Önemli bir ödüldür çünkü. 

Her sene Avrupa‟da bir kente verilen bir ödül bu ve birçok skaladan oluĢuyor. Detaylarını merak eden 

arkadaĢlarımız inceleyebilirler. Hakikaten çok ciddi bir jüri var. O açıdan Ġzmir‟imizin gururunu da 

Meclis Salonumuzda, Ġzmir‟in Meclisinde sergiliyoruz. Bunu da buradan söylemiĢ olalım.  

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 2022 Yılı Ekim Ayı Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin I. 

BirleĢimini açıyorum, Toplantı yeter sayımız vardır.  

 

II. GEÇEN TOPLANTI TUTANAĞINDA MADDĠ HATA YAPILIP YAPILMADIĞININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Gündemimiz gereği geçen Meclisimizin Toplantı Tutanağında Maddi Hata 

Yapılıp Yapılmadığının GörüĢülmesi maddesi, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz görmedik efendim.  

MECLĠS BAġKANI: BaĢkaca bir görüĢ var mıdır? O zaman Toplantı Tutanağında maddi hata yapılıp 

yapılmadığının, maddi hata olmadığının tespitini Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler,  

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. ġimdi Önergeler, Önergeler bölümüne geçmeden önce Grup 

BaĢkan Vekillerimizden, iki Grup BaĢkan Vekilimiz benden söz talep ettiler. Diğer Grup BaĢkan 

Vekilleri de eğer arzu ederlerse onlara da söz vereceğim. Kemal Bey buyurun. ĠYĠ Parti Grup BaĢkan 

Vekilimiz Kemal Bey.  

KEMAL SEVĠNÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Belediyemizin Değerli Birim 

Amirleri, Basınımızın Saygın Temsilcileri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Meclisimizin almıĢ olduğu 

karar doğrultusunda 01-06 Ekim tarihleri arasında Ġngiltere‟nin Liverpool Kentine gittik. Liverpool 

deniz kenarında spor kulübüyle ünlü bir yerleĢim bölgesi. Bulunduğumuz projenin amacı; karbon 

salınımını minimuma indirmek, daha çevreci Ģehirlerin oluĢmasını sağlamak. Bu çerçevede değiĢik 

ülkelerden gelen temsilciler kendi ülkelerinin projelerini sundu. Ġzmir ekibi de kendi projelerini baĢarılı 

bir Ģekilde sundu. Burada temel amaç; daha yeĢil kentler, daha yaĢanır kentler oluĢturmak. Bu anlamda 

Belediyemizin Bürokratlarını kutluyorum, tebrik ediyorum. Gezi boyunca birlikte olduğumuz Belediye 

Meclis Üyelerime ve BüyükĢehir Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanı ve birimdeki mimar arkadaĢlarıma 

ayrı ayrı teĢekkür ediyor, saygılarımı sunuyorum. (1 dakika 21 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim Değerli Grup BaĢkan Vekilim. Evet, Murat Bey buyurun.   

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri ben de hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
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Bugün 10 Ekim 2022. Bundan 7 yıl önce, 10 Ekim 2015 tarihinde Ankara Garı önündeki yapılan terör 

saldırısının katliamın 7. yılı. 7 yıldır, 7 yıldır kapanmayan bir yarayı bir kere daha içimizde 

hissediyoruz. 7 yıldır sürdürülen adalet talebini, 7 yıldır sürdürülen bu saldırının arkasındaki güçlerin 

bağlantılarının, destekçilerinin iĢ birlikçilerinin bulunması talebimizi yineliyoruz. Emek, barıĢ ve 

demokrasi talebiyle bir araya gelen sivil insanların arasına canlı bomba göndererek insanları katledenleri 

Cumhuriyet Halk Partisi Grubu olarak kınıyoruz. 10 Ekim Gar Katliamında hayatını kaybeden 

yurttaĢlarımızı rahmetle anıyoruz. Ailelerine, sevenlerine, demokrasi, barıĢ, özgürlük ve emek talebiyle 

mücadelesini sürdüren herkese buradan selamlarımızı, saygılarımızı iletiyoruz. TeĢekkür ederim. (1 

dakika 14 saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Evet, ben de Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin Meclis BaĢkan Vekili olarak 

buradan 10 Ekim‟de yapılan o menfur saldırıyı ve katliamı lanetliyorum, kınıyorum. Evet, baĢkaca da 

söz isteyen Grup BaĢkan Vekilimiz olmadığına göre… ġimdi Gündemimizin diğer maddelerine 

geçeceğiz ama benim özellikle anons etmek istediğim önemli bir Ģey var. Değerli ArkadaĢlar, bu 

Meclisimizde de tartıĢıldı, çok dile getirildi biliyorsunuz. Bu SMA‟lı hasta çocuklar var. SMA, önemli 

bir… Çocuklar için çok ciddi, aileler için de çok yıkıcı bir hastalık. Çaresi de, gerçekten tedavisi de çok 

meĢakkatli, zor ve yüksek maliyetlerde olan bir hastalık. Ġçimizde tabipler var, onlar bunu daha iyi 

bilirler ama Ģimdi Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi olarak biz “SMA Hastası çocuklara umut ol.” diye bir 

kampanya baĢlattık ve bu kampanyada 13 Ekim‟de bir konser var; Feridun DÜZAĞAÇ Konseri. Bu 

çocuklara yardım toplama maksadıyla yapılan bir kampanya bu. ġimdi orada Meclisimizin de buna 

güçlü bir destek vermesini istiyoruz, Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclis Üyelerimizin de bu SMA‟lı 

Çocuklarımıza güçlü bir destek vermesini istiyoruz. 50 Türk Lirası katılımsız bir bilet alarak, 50 Türk 

Lirasına katılımsız bir bilet alarak… Hani fazla alanlar alabilirler ama en azından her bir Meclis 

Üyemizin katılımsız bir bilet alarak bu kampanyaya destek olmalarını ve SMA‟lı çocuklara umut 

olmalarını buradan, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Meclis Kürsüsünden Tüm Meclis Üyesi ArkadaĢlarıma 

iletiyorum ve bu konuda da bu fedakârlığı, dayanıĢmayı, desteği göstereceğinizden de zerre kadar 

Ģüphem olmadığını da ayrıca bildirmek istiyorum, teĢekkür ediyorum… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Nasıl? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Onları… Bir online Ģey var onu Meclis Üyelerine 

göndereceğiz. Online bir site var, bir grup var oraya gönderiyoruz oradan online yapılıyor. Değil mi Anıl 

Bey? Nerede Sayın Daire BaĢkanı? Anıl Bey? Öyle değil mi? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Tamam, tamam güzel. Bak Sayın Meclis 

Üyelerimiz buna katılmak istiyorlar. “Hani nerede biletler?” dediler o açıdan ben bunun online olduğunu 

söyledim, teyit ettik. Evet, o zaman teĢekkür ediyoruz Meclis‟e, teĢekkür ediyoruz Sayın Üyelerimize. 

ġimdi Gündemimizin diğer maddelerine geçiyorum arkadaĢlar. Önergelerin görüĢülmesi maddesine 

Sayın KÖKKILINÇ?  

LEVENT ĠġLER (YAZI ĠġLERĠ VE KARARLAR DAĠRESĠ BAġKANI): Meclis Üyelerince 

Verilecek Önergeler var.  

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim onu atlamayalım önce onu yapalım, ondan sonra.  

 

III. MECLĠS ÜYELERĠNCE VERĠLECEK ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Meclis Üyelerimizce BaĢkanlık Divanına sunulacak Önerge var mı arkadaĢlar? 

DİVAN KÂTİBİ: Var. 
MECLĠS BAġKANI: O zaman onları okuyalım. Onları değerlendirelim, ondan sonra geçelim buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Yeni Dünya’da savaşlar enerji 

savaşlarına dönüştü. Enerjinin değeri elinde tutan emperyal güçlerin silah gibi kullanması, enerjiyi 

ithal eden toplumları olumsuz etkilemektedir. Kentimizde de enerjinin kıymetini göstermek 

farkındalık yaratmak amacıyla şehrimizde, meydanlarda, ana arterlerde Belediyemiz tesislerinde 

sembolik karartmalar yapılması, parklarda görünürlüğü olan bir aydınlanma direğinin söndürülmesi 

tasarruf içeren afiş ve pankartlar asılması hemşerilerimizin duyarlılığını arttırıcı etkiler yapılmasının 

Meclisimizce değerlendirilmesini öneriyorum. (Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Özan PARLAR.) 
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MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… Sayın Grup BaĢkan Vekilim buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, tabii ki değerli bir talep ancak Dilek ve Temenni olarak 

görüyoruz. Meclis Üyemiz bu konuda hani bir açıklama yapmak isterse dinleyebiliriz. Dilek ve Temenni 

olarak görüyoruz. Bu Ģekilde oylansın istiyoruz, Gündeme alınmasın diyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Peki. BaĢka bir görüĢ var mı? Sayın Meclis Üyemiz bir Ģey söylemek ister mi? 

Bunu biz bir Önerge olarak değil, bir Dilek Temenni olarak değerlendiriyoruz Sayın Grup Sözcümüzün 

söylediği gibi.  Sizin bu konuda ilave etmek istediğiniz bir Ģey var mı? Buyurun.  

ÖZAN PARLAR: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri, Kıymetli Bürokratlar. Dünya‟da enerjinin 

ne kadar kıymetli olduğunu son savaĢlarda gördük. Elinde enerjiyi tutan emperyalist büyük ülkeler, 

toplumlar üzerinde ciddi baskılar oluĢturmakta. Ülkemizde de enerjinin ulusal bir politikası 

olmadığından dolayı ulusal bir enerji politikamızın yokluğundan dolayı, ne yazık ki ithal enerjilerle 

idare etmek zorunda kalıyoruz. Bu nedenle kentimizden baĢlayarak demokrasinin baĢlangıcı batıdan 

doğuya doğru bir rüzgâr Ģeklinde Ġzmir‟imizde bu algıyı oluĢturmak enerjinin daha tasarruflu 

kullanılmasının sağlanması ve halkımıza bunun duyurulması, algı yaratma anlamında da yerel yönetim 

olarak böyle uygulamalar yapacağımız inancıyla bu Önergeyi bir öneri olarak değerlendirip, eminim ki, 

BüyükĢehir Belediyemizden baĢlayarak tüm Ġlçe Belediyelerimizin de benzer uygulamalarla bunu 

yaratacağı ve topluma önderlik yapacağını düĢünmekteyim, teĢekkür ediyorum. (1 dakika 18 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Evet Değerli ArkadaĢlar, Önergeyi bir Dilek Temenni olarak Gündeme almıyoruz 

ve kayıtlara geçiyoruz. Evet, buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığına. İzmir Kamuoyu tarafından Ege Mahallesi 

olarak bilinen, resmi adres olarak Kuruçay Mahallesinde yer alan başta 1371 ada olmak üzere 

çevredeki ada ve parsellerde kentsel dönüşüm çalışmasının 2. etabında kalan yerler üzerinde geçmiş 

yıllardan gelen Belediye ipoteklerinin kaldırılması amacıyla İzmir Büyükşehir Belediye Başkanlığı 

tarafından ipoteğin kaldırılması için dava açılmış ve birçok vatandaşımızın yaşadığı ve mülk sahibi 

olduğu bu yerlerle ilgili mahkemece davalı vatandaşların İzmir Büyükşehir Belediyesine anapara ve 

yasal faiziyle birlikte 10 bin TL ile 30 bin TL arasında bedel ödemesine karar verilmiştir. Ancak, 

içinde hak sahibi olan vatandaşlarımızın başta bu bedelleri ödeme durumlarının olmaması, ödeme 

yapan varsa da çok eski bir işlem olması ya da mülkiyetin el değiştirmesinden kaynaklı olarak ödeme 

evraklarını ibraz edemediklerinden dolayı bu alanda İzmir Büyükşehir Belediyesi tarafından 

yapılması planlanan kentsel dönüşüm projesi tapu devirleri yapılmadığı için ilerleyememektedir. 

Yapılması planlanan bu kentsel dönüşümün devamı ve vatandaşlarımızın daha insani şartlarda 

yaşam standartlarına ulaşması için, 5393 sayılı Belediye Kanununun Belediye Meclisinin görevlerini 

belirttiği 18. maddesinin h bendinde; “vergi resmi harçlar dışında kalan ve miktarı 5 bin TL’den fazla 

dava konusu oluşan belediye uyuşmazlıklarının sulh ile tasfiyeye kabul ve feragate karar vermek…” 

denilmektedir.  Buna göre bahsi geçen alacaklardan feragat edilip edilmeyeceğinin belirlenmesi için 

Önergenin ilgili Komisyonlara havale edilerek konunun incelenmesini talep ederiz. (Büyükşehir 

Belediye Meclis Üyeleri Özgür HIZAL ve Hakan YILDIZ.E.992080) 

MECLĠS BAġKANI: Evet Değerli… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, gerçekten de Belediyelerin Yargıya yansıtılmıĢ dava 

dosyalarında sulh yetkileri var. Bu 5 bin liranın üstü olduğu zaman Belediye Meclislerini yetkili kılıyor, 

5 bin liranın altı olduğu zaman Belediye Encümenlerini yetkili kılıyor. Burada Belediyemizin sulh 

olmasına yönelik bir talep var. Dolayısıyla Gündeme alınsın. Kentsel DönüĢüm – Hukuk ve Bütçe 

Komisyonlarına gönderilsin Önerge.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Buyurun.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, öncelikle ilgili Komisyonlara havale edilmesi noktasında bizim için 

de uygundur. Bu konu çok defa Gündeme getirildi. Bence Meclis‟in oybirliğiyle bu sorunu 

çözebileceğimiz inancındayım. Komisyondaki arkadaĢlarımızın da bu gözle bakacağından eminiz. En 

azından projenin önündeki engeller de kalkmıĢ olur diye düĢünüyoruz. TeĢekkür ederim,  çok sağ olun. 

(18 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar,          
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1 no’lu Yazılı Önergenin gündeme alınmasını ve… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Hukuk. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Kentsel DönüĢüm Komisyonlarına gönderilsin.  

MECLĠS BAġKANI: 1 no’lu Yazılı Önergenin Hukuk - Plan ve Bütçe - Kentsel DönüĢüm 

Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Buyurun. BaĢka var mı? 

DİVAN KÂTİBİ: Büyükşehir Belediye Başkanlığına. Geçtiğimiz Eylül Ayında tramvay durağında 

görev yapan güvenlik görevlimiz Hülya ONAYLI temel bir ihtiyacını karşılamak amacıyla yolun karşı 

tarafına geçerken meydana gelen kaza sonucu hayatını kaybetmiştir. Yaşanan bu acı olay ile birlikte 

tramvay duraklarında görev yapan güvenlik görevlilerinin bazı çalışma şartlarındaki eksiklikler 

yeniden gündeme gelmiştir. Bu kapsamda güvenlik görevini yapan arkadaşlarımızın ihtiyaçlarının 

karşılanıp karşılanmadığının belirlenebilmesi için; 

1-Geçmiş dönemde sendika üzerinden veya direkt çalışan arkadaşlarımız tarafından eksikliklerinin 

giderilmesi noktasında taleplerinin neler olduğu, 

2- Bu taleplere idarenin ne kadar sürede cevap verdiği,  

3-Taleplerin kaç tanesine olumlu, kaç tanesine olumsuz dönüş yapıldığı, 

4-Bu taleplerden hangilerine geri dönüş yapılmadığı, 

5-Sorumlu şirketten kaynaklanan ihmallerin neler olduğu hususlarındaki verilerin yasal süresi 

içerisinde yazılı olarak tarafımıza bildirilmesini ve bu konu hakkında sorunların yapıcı ve kalıcı 

olarak çözülmesi için başta Ulaşım Komisyonu ve ilgili diğer Komisyonlar tarafından rapor 

hazırlanmasını talep ederiz. (Büyükşehir Belediye Meclis Üyeleri Özgür HIZAL, Hakan YILDIZ, 

Erhan ÇALIŞKAN, Salahattin ŞAHİN.) 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Bir ses var Değerli ArkadaĢlar bir ses var. Nedir bu? Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, evet ne yazık ki çok elim bir kazayla kaybettiğimiz bir genç 

hanım. Üzüntümüzü paylaĢtık. BaĢkanımız da ailesini ziyaret etti. Sorumluları hakkında da Cumhuriyet 

Savcılığı‟na suç duyurusunda bulunuldu. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟yle ilgili hiçbir hani bağının 

olmadığı noktasında da Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟ne herhangi bir sorumluluk atfedilmedi. 

ArkadaĢlarımızın dilekçesi bilgi edinmeye yöneliktir. Ona göre değerlendirilsin.  

MECLĠS BAġKANI: Peki… Sayın YILDIZ buyurun.   

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, öncelikle kazada hayatını kaybeden kardeĢimize ve acılı ailesine 

baĢsağlığı diliyorum. Kazadan bir hafta sonra da değerli rahmetli hanımefendinin ağabeyi üzüntüden 

beyin kanamasından hayatını kaybetti ve iki tane çok küçük yaĢta yetim evlat bıraktı. Biraz önce SMA 

hastası çocuk için nasıl bir kampanya yaptıysak, ümit ederim ki bu söylediğim de bir Önerge olarak 

kabul görsün. Öncelikle de bu iki yetim kardeĢimizin eğitim hayatına destek noktasında da bir 

kampanyayı belki el birliğiyle baĢlatabiliriz. Ancak Önergemizin iki ayağı var. Birinci ayağını sorduk, 

biz burada hiç kimseyi Kurumu suçlamak üzerine söylemiyoruz. Kaldı ki, kazadan sonra BüyükĢehir 

Belediyemiz 10 taneye yakın geçici tuvaleti koydu. Ancak oradaki arkadaĢlarımızın çok ciddi anlamda 

fiziki baĢka sıkıntıları da var. GeçmiĢte bunu sendikaya defaten iletmiĢ olmalarına rağmen bir çözüm 

geliĢtiremedik. Biz de diyoruz ki; daha acı sonuçlar yaĢamadan, ki çıkan sonucun tablosunu sorumluluk 

gereği BüyükĢehir Belediye BaĢkanı sorumlu oluyor ve anında bir tepki olarak belki 10 tuvalet koyduk 

ama yeterli mi? Değil. Kabinlerde problemler, oturma alanlarında problemler, ciddi sorunlar bize 

iletilmiĢ durumda. Biz de diyoruz ki; UlaĢım Komisyonumuz yani UlaĢım Komisyonumuz nasıl biz 

ÇeĢme… Aliağa‟ya gelen, pardon Aliağa‟ya gelen gemi için AraĢtırma Komisyonu kurduk, konuyu 

araĢtırdık, baktık. Bu da çok önemli bir sorun. Burada yaklaĢık 70 taneye yakın güvenlik görevlimiz 

çalıĢıyor. Bunların %65‟e yakını kadınlarımızdan oluĢuyor ki Cumhuriyet Halk Partisi‟nin bu konudaki 

hassasiyetini biliyoruz. Bu noktada UlaĢım Komisyonu samimiyetle söylüyorum, buradaki meseleyi 

incelemesi gerekiyor. Daha baĢka acılar, daha baĢka sorunlar yaĢamamak adına objektif bu çalıĢmayı 

yapmak zorundayız. Bu anlamda Önergemizin bugün değerlendirilip en azından UlaĢım Komisyonuna 



21 

 

havalesini talep ediyoruz. Bu ciddi bir problem. Sadece koyduğumuz geçici tuvaletlerle çözebileceğimiz 

bir problem değil. BaĢka fiziki Ģartlar anlamında iyileĢmeye ihtiyaç var. Daha fazla kayıplar ve acılar 

yaĢamadan bu bir, maalesef kötü bir sonucun karĢılığında belki iyileĢtirmeye gidiyoruz ama bu noktada 

değerlendirilmesini tekrar ben Cumhuriyet Halk Partisi Grubu‟ndan ve zatıalinizden bekliyorum. En 

azından UlaĢım Komisyonu bu konuyu çalıĢırsa daha iyi sonuçlar çıkacaktır, teĢekkür ederim. (2 dakika 

12 saniye)  
MECLĠS BAġKANI: BaĢkaca bir görüĢ var mıdır? Buyurun Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġimdi Sayın BaĢkan‟ım, zaten tramvaylar METRO A.ġ tarafından iĢletiliyor 

yani bir kamu Ģirketi tarafından iĢletiliyor. UlaĢım planları da daha farklı bir konu. Dolayısıyla, 

arkadaĢlarımızın dilekçesi tamamen bilgi edinmeye yönelik bir dilekçe. Dolayısıyla UlaĢım 

Komisyonu‟nun burada yapabileceği herhangi bir yetki, görev yok. Bilgi edinmeye göre çalıĢsın 

arkadaĢlarımız Bürokratlarımız yanıtlarını versinler. Belediye BaĢkanımızın da zaten bilgisinden 

geçiyor. Ondan sonra gene somut bir Ģekilde ulaĢımla ilgili bir önerileri olursa, ulaĢım planlarıyla ilgili o 

zaman Meclis‟e havale ederiz. Az önce birkaç konuyu havale ettik gördünüz, Komisyonlara havale ettik. 

Bu sebeple biz Gündeme alınmaması noktasındaki görüĢümüzde devam ediyoruz, ısrarlıyız. (47 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki…  

ERHAN ÇALIġKAN: BaĢkan‟ım söz istiyorum bu konuda. 

MECLĠS BAġKANI: Neyle ilgili? Önergeyi veren siz misiniz? Erhan Bey… Var mı ismi? Peki 

buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan, Ģimdi Önergeye baktığımızda iki bölümden oluĢuyor. Bir tanesi 

yazılı bilgi istiyor, Önergenin ikinci bölümünde de bunun araĢtırılması… ġimdi Aliağa‟yı araĢtırabilen 

bir Belediye, kendi adına yani Ģimdi Sayın Grup Sözcünüz bunun Belediye Ģirketlerince iĢletildiğini 

söyledi. Ama patronu Belediye. Yani bizim adımıza Belediye‟nin adına iĢletiyor. Biz de diyoruz ki; 

burada eğer var ise Komisyon incelesin. Nasıl çevreyle ilgili bir rapor hazırladıysa, bununla ilgili de 

alınması gereken önlemler nelerdir? Var mıdır bir hata? Belediye‟nin yapması gereken bir Ģey var mıdır? 

Bunu da bir rapora bağlasınlar. ġimdi, bunu Ģunun için söylüyoruz. Bakın Ģöyle bir algı yaratmamanız 

için söylüyorum. “Çevreyi inceleyip Belediye‟nin sorumluluk sahasındaki bir Ģeye incelemeye gerek 

yok.” demek bir Ģeyi kaçınma Ģaibe yaratacak Ģekilde… Yani ne var? Bizimle ilgili bir Ģey var da onu 

incelemeyin ama çevreyle ilgili bir inceleme var. Merkezi Hükümeti eleĢtirecek bir Ģey siyasi bir Ģey 

çıkarır mıyız? GörüĢünü söylenen Ģeyi destekler bir karar almayın. Burada da mümkünse bir Komisyona 

gitsin, incelensin bunun bir zararı yok ve herhangi bir… Bundan daha olmadık Ģeyleri bu Meclis 

inceledi, Komisyonlara yolladı. Bunun da yollanmasını talep ediyoruz. (1 dakika 47 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Erhan Bey de Sayın YILDIZ‟ın söylediği benzer sözleri ifade etti. Sayın 

ġAHĠN buyurun.   

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, Bürokratlarımız, Basınımızın Temsilcileri, 

Ġzmirliler hepinizi saygıyla selamlıyorum, saygıyla sevgiyle. Efendim bu konu önemli bir konu. Hülya 

ONAYLI kardeĢimiz burada Hakkın rahmetine kavuĢtu, evet hepimizin bir eceli var ama “Tedbiri al, 

takdiri bana bırak.” diyor. Bu konu gerçekten çok önemli. Allah korusun bütün Belediye 

ÇalıĢanlarımızın ya da hepimizin baĢına böyle bir durum yaĢayabiliriz bu mümkün. Ama tedbir alınması 

gerekiyor. Bu konuyla ilgili ne gerekiyorsa yapmak lazım. Bu öneriyi ve bu Önergeyi, bu Önergede söz 

konusu olan durumları dikkate almak lazım. Yani gerçekten bu siyaset üstü bir Ģey yani. Tabii ki siyaset 

de insanların yani sorunlarını çözmek için var. Bu konu dikkate alınması gereken bir konu. Evet, 

teĢekkür ederim. (1 dakika 6 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: Evet, teĢekkür ederim Sayın ġAHĠN. BaĢkaca bir görüĢ var mı? Ġlgili okunan 

Önergenin Gündeme alınıp alınmamasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu 

ile Gündeme alınması reddedilmiĢtir. BaĢka var mı? BaĢka var mı?   

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığı. Konu: Öğrenci Servisleri Hk.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: 31 Mart 2019 yerel seçimleri öncesi Cumhuriyet Halk Partisi tarafından çeşitli 

basın yayın organlarına servis edilen reklamlarda: “CHP’nin bütün Belediyelerinde ilkokul 
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çocukları için ücretsiz servis olacak. Bunun sen de hak ediyorsun. Haydi hayırlısı.” ifadeleri yer 

almıştır. Gelir durumlarına bakılmaksızın İzmir Büyükşehir Belediyesi sınırlarında ikamet eden 

yurttaşlarımızdan talep edenlere, ilköğretim düzeyindeki çocukları için ücretsiz servis hizmetinin 

verilmesini arz ederiz. (Büyükşehir Belediye Meclis Üyeleri Salahattin ŞAHİN ve Ali GÖNEN.) 

MECLĠS BAġKANI: Evet.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dilek temenni olarak görüyoruz. Dilek ve temenni. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ dilek ve temenni olarak gördü baĢkaca bir görüĢ var mı? 

Buyurun, buyurun Sayın ġAHĠN.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis evet bu konu Cumhuriyet Halk Partisi‟nin 

seçim vaatlerinde var efendim. Böyle bir talep de var. Biz bunu ilçemize verdik. “Ġlçe olarak bizim ilgi 

alanımıza girmiyor.” diye söylendi. Bunu BüyükĢehirimize vermek, bu Önergeyi durumunda kaldık. 

Burada Cumhuriyet Halk Partisi Genel Merkezin seçim vaatlerinde var, bakın videosu da var.  

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE MECLĠS ÜYESĠ SALAHATTĠN ġAHĠN                  

TARAFINDAN VĠDEO GÖSTERĠMĠ YAPILDI.) 

 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Evet, efendim bu bir seçim vaadi. Bu Önergenin…  

ÖZGÜR HIZAL: Tam anlaĢılmıyor bir daha… 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Tamam…   

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE MECLĠS ÜYESĠ SALAHATTĠN ġAHĠN                   

TARAFINDAN VĠDEO GÖSTERĠMĠ YAPILDI.) 

 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Bu Cumhuriyet Halk Partisi‟nin yerel seçimlerde bir seçim vaadi. Böyle bir 

talep de var bu Önergenin dikkate alınmasını, Komisyonlara havale edilmesini, Hukuk - Plan Bütçe - 

UlaĢım Komisyonuna havale edilmesini istiyoruz efendim, teĢekkür ederim. (1 dakika 32 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, Sayın Üyemizin ilgili Önergesini 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Gündeme alınması oyçokluğu ile kabul 

edilmemiĢtir. BaĢka var mı? 

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. Cemevi ve kapalı pazaryeri 

yapılması Hk. 31 Mart 2019 yerel seçimleri öncesi Aktepe ve Emrez mahallelerine hizmet verecek 

Aktepe kapalı pazaryeri yapılacağı vaadi dile getirilmiştir. Bugüne kadar kapalı pazaryeri yapılmadığı 

gibi açık pazar yeri olarak düzenlenen alanın,  gerek ulaşım gerekse fiziki şartları uygun değildir. Bu 

konuda pazarcı esnafı ve mahalle halkımızdan yoğun şikâyetler gelmektedir. Bölgede İBB’ye ait 

dönümlerce boş arsa bulunmaktadır. 2023 yılı Performans Programı ve Bütçesine alınmak kaydıyla, 

bünyesinde kapalı pazaryeri, kültür merkezi ve Cemevi bulunan sosyal tesisin Aktepe Mahallemize 

kazandırılmasını arz ederiz. (Büyükşehir Belediye Meclis Üyeleri Salahattin ŞAHİN ve Ali GÖNEN) 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bunu da Dilek ve Temenni olarak görüyoruz, Gündeme alınmamasını 

öneriyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: BaĢkaca bir görüĢ var mı?  

SALONDAN: BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Ali Bey, Salahattin Bey de istedi, vereceğim. Buyurun.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis evet bu Önergemiz de Gaziemir                     

Aktepe-Emrez Bölgesi için önemli. Burada, bu taleplerimiz, insanlarımızın beklentisi. Burada… Burası 

zaten Kentsel DönüĢüm Bölgesi Ġzmir‟in en büyük Kentsel DönüĢüm Bölgesi burası. Buranın planları 

iki ada yapıldı, kalan kısmı da yapılacak. Bu önemli efendim, buraya ihtiyaç var. Kapalı pazar yeri de 

ihtiyaç. Cemevi de ihtiyaç, sosyal tesisler de burada ihtiyaç efendim. Bu Önergemizin de dikkate 

alınmasını önemli rica ediyorum. Evet, teĢekkür ederim. (42 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. Önerge sahibi Ali GÖNEN, buyurun Ali Bey. Ses gelmiyor.  
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ALĠ GÖNEN: Sayın BaĢkan…  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

ALĠ GÖNEN: Değerli Meclis Üyeleri, Çok Kıymetli Hazırun hepinizi saygı ve sevgiyle selamlarım. 

BaĢkan‟ım, bu Önergeleri Salahattin Bey‟in de ifade ettiği gibi biz Gaziemir Meclisi‟ne taĢıdık. 

Gerçekten hem Emrez-Aktepe Bölgesinde, hem de Sarnıç Bölgesinde kapalı pazar yerine ihtiyaç var. 

VatandaĢlarımız oralarda fiziki Ģartları uygun olmayan pazar yerlerinden alıĢveriĢ yapmak    durumunda 

kalıyorlar. UlaĢım noktasında da çok ciddi sıkıntıları var. Biz Gaziemir‟de bunu Meclis‟e taĢıdığımızda 

Belediye BaĢkanımız özellikle Sarnıç için “Buradaki arazilerin 2B Arazisi olduğunu ancak Milli 

Emlak‟tan bir yer gösterilmesi halinde bir Kapalı Pazar Yeri yapılabileceğini” söyledi. Hâlbuki cüzi 

miktarlarda bir ödeme ile oradan da pekâlâ yer edinilebilir diye düĢünüyoruz biz ama haydi bunu bir 

Ģekilde anlamaya çalıĢalım. Diğer taraftan Emrez-Aktepe Bölgesi‟nde BüyükĢehir Belediyemizin orada 

dönümlerce arazisi olduğunu biliyoruz. En azından oradaki o araziye hem alevi vatandaĢlarımızın ibadet 

imkânını sağlamak anlamında, hem bir Kültür Merkezi, hem de Kapalı Pazar Yeri yapılmasını bir 

kompleks halinde çok yararlı olacağını düĢünüyoruz ve bunun da imkân dâhilinde olduğunu biliyoruz. 

Biliyoruz ki, BüyükĢehir Belediyemiz zaman zaman Ġlçe Belediyelerimize Gençlik Merkezleri, Kültür 

Merkezleri yapabilmektedir. Dolayısıyla bu imkânı da Gaziemir‟imizden esirgemeyeceğini düĢünüyoruz 

ve bir an önce hayata geçirilmesini temenni ediyoruz. Kaldı ki, Gaziemir‟de ciddi miktarda Alevi 

VatandaĢımız yaĢamakta. Onlar da ibadetlerini yapmak anlamında ya Buca ya Karabağlar gibi ilçe 

dıĢına gitmek zorunda kalmaktadırlar. Bunların ilçemizde böyle bir Cemevi‟nin olması onların da 

hayatını kolaylaĢtıracaktır diye düĢünüyorum ve genellikle de Gaziemir‟imizin özellikle kapalı Pazar 

yerine demin de ifade ettim altını çizerek tekrar vurgulamak istiyorum. Ciddi manada ihtiyacımız var. 

Bu kompleksin mutlaka hayata geçirilmesini diliyoruz ve Önergemizin Gündeme alınarak ilgili 

Komisyonlara gönderilmesini talep ediyoruz. (2 dakika 7 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: Peki, Değerli ArkadaĢlar okunan ilgili Önergeyi Meclisimizin oylarına 

sunuyorum; kabul edenler,  etmeyenler? Oyçokluğu ile reddedilmiĢtir. Buyurun var mı daha?  

DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediye Meclis Başkanlığına. Fuar Kültürparktaki Türk 

Büyüklerinin Büstleri Hk. Fuar Kültürpark’taki 1950-1951 yıllarında uzun havuzun bulunduğu 

alanın iki yanına konulan ve yıllarca burada sergilenen 16 Türk Büyüğünün büstleri 2001 yılında 

İzmir Fuarı hazırlıkları sırasında kaldırıldı ve bir daha yerine konulmamıştır. Büyük Önder Mustafa 

Kemal ATATÜRK’ün “Türk çocuğu ecdadını tanıdıkça büyük işler yapmak için kendinde kuvvet 

bulacaktır.”  sözü üzerine kaldırılan büstlerin ait oldukları uygun bir yere konulmasını talep 

ediyorum. Saygılarımla. (Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi Salahattin ŞAHİN) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yine hem Bilgi Edinme ve Dilek ve Temenni bu Ģekilde görüyoruz, Gündeme 

alınmamasını istiyoruz.    

MECLĠS BAġKANI: Önerge sahibi… Buyurun Salahattin Bey.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis. Efendim bizim bu Önergelerimiz 

insanlarımızın talep ve beklentileri. Evet, Fuar Kültürpark‟ta 1950 – 1951 yıllarında uzun havuzun 

bulunduğu alanın iki yanında 16 Türk Büyüğünün büstleri bulunmaktaydı. Bunun tekrar geri 

konulmasını oraya talep ediyoruz. Bunun neresi reddedilebilir bir durum efendim? Bakın burada Büyük 

Önder Mustafa Kemal ATATÜRK‟ün bir sözü var. “Türk çocuğu ecdadını tanıdıkça büyük işler yapmak 

için kendinde kuvvet bulacaktır.” sözü evet, bu gerekli. Nasıl, çok teĢekkür ederiz Çakabey için Önerge 

verdik, Çakabey Anıtı oraya konuldu. Bunun da aynı Ģekilde 16 Türk Büyüğünün anıtının oraya 

konulması gerekiyor, geçmiĢte vardı efendim.  

MECLĠS BAġKANI: Evet.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Evet. Bu Önergenin dikkate alınmasını ilgili Komisyonlara havale edilmesini 

talep ediyorum, teĢekkür ederim. (1 dakika 2 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, okunan ilgili Önergenin Gündeme 

alınıp alınmaması konusunu Meclisimizin oylarına sunuyorum kabul edenler, etmeyenler?  Oyçokluğu 

ile reddedilmiĢtir. Var mı daha? Okuyalım, onu da okuyalım.  
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DİVAN KÂTİBİ: İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Başkanlığına. 15 Mart 2021 tarihinde Sayın 

TUNÇ SOYER’in çeşitli basın yayın organlarında yayınlanan açıklamalarda; “O konutlar 

depremzede vatandaşlara satılacak.” ifadesi bulunacaktır. Yine aynı açıklamada Sayın SOYER “Biz 

bu evleri uzun vadeli uzun taksitle içeride oturan vatandaşlar isterse onlara satmak istiyoruz. Eğer 

memnun kalıp evi gibi hissettiyse içinde eşyası da mevcut. Eğer ev sahibi olmak isterse bunları onlara 

satmak istiyoruz. 224 aile var, bunlar burada öncelikli olacak.” demiştir. 10 Ocak 2022 tarihinde 

Uzundere Konutlarının depremzede kardeşlerimize uygun fiyat ve uzun vadeli satılmasını önerge 

vererek talep etmiştik. Önergemiz sudan sebeplerle reddedildi. Yukarıda Sayın SOYER’in 

açıklamalarına istinaden Uzundere Konutlarının depremzede kardeşlerimize uzun vade ve uygun 

fiyatla satışının gerçekleştirilmesi için gereğini arz ederim. Saygılarımla. (Büyükşehir Belediye 

Meclis Üyesi Salahattin ŞAHİN. E.992102) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, ilgili Önerge için Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Belediye gayrimenkullerinin 3. Ģahıslara satılması konusunda 

belki Belediye Meclisi karar yetkisine sahip, hangi amaçla kullanılacağı noktasında. Depremzedelerle 

ilgili bir talepten bahsediliyor. Bu konu hani Hukuk – Bütçe – Kentsel DönüĢüm – Afet Deprem 

Komisyonlarına gönderilebilir. Komisyonlar değerlendirsin.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN? Sayın YILDIZ? Sayın SEVĠNÇ? Ġlgili okunan 2 no’lu Yazılı 

Önergenin Gündeme alınmasını ve Deprem… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Afet Deprem 

MECLĠS BAġKANI: Deprem ve Afet. 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Kentsel DönüĢüm.  

MECLĠS BAġKANI: Kentsel DönüĢüm. 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Bütçe Komisyonlarına gönderilebilir.  

MECLĠS BAġKANI: Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler,  etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Sanıyorum bitti galiba değil mi? 

Evet Ģimdi devam ediyoruz Değerli ArkadaĢlar. Önergelerle devam ediyoruz. ġeyler var galiba değil mi? 

Evet…  

LEVENT ĠġLER (YAZI ĠġLERĠ VE KARARLAR DAĠRESĠ BAġKANI): Bilgilendirmeler var.  

 

IV. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

MECLĠS BAġKANI: Bilgilendirmeleri Ģu anda okumamız gerekiyor ArkadaĢlar buyurun.  

DİVAN KÂTİBİ: 23 Temmuz 2004 tarihli ve 25531 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe 

giren 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 22’nci maddesinde “Büyükşehir Belediyesi 

personeli Büyükşehir Belediye Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı 

olanlar ilk toplantıda Büyükşehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur.” denilmektedir. Bu nedenle; 

657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 71’inci, 76’ncı, 68/B maddeleri ile 5216 sayılı Büyükşehir 

Belediye Kanununun 18/i maddesi gereği; Üst Ölçek Plan Şube Müdürlüğü Şehir Plancısı 

kadrosunda bulunan Yağmur Han ŞENEL’in, 1’inci derece İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanı 

kadrosuna ataması yapılmıştır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkanı. (İnsan Kay. ve Eğt.Dai.Bşk.E.970773) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Diğer madde.   

DĠVAN KÂTĠBĠ: Yok, bir tane… 
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V. ÇEVRE, ġEHĠRCĠLĠK VE ĠKLĠM DEĞĠġĠKLĠĞĠ BAKANLIĞI GENELGESĠ 

DOĞRULTUSUNDA YAPILAN YURT DIġI GÖREVLENDĠRMELERE ĠLĠġKĠN 

BĠLGĠLENDĠRMELER 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Gündeme devam ediyoruz Değerli ArkadaĢlar.  Bilgilendirmeleri yaptık 

değil mi ArkadaĢlar?  

LEVENT ĠġLER (YAZI ĠġLERĠ VE KARARLAR DAĠRESĠ BAġKANI): Daha var. 

MECLĠS BAġKANI: Daha var ArkadaĢlar. Bakın 5 tane bilgilendirme maddesi var. Kâtip ArkadaĢlar, 

onlara devam eder miyiz? Ġzmir'in ulusal ve uluslararası diye baĢlayan… Ona devam edelim lütfen. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: İzmir'in ulusal ve uluslararası alanda tanıtılmasına katkı sağlamak amacıyla 

“Kruvaziyer Turizmi”nin geliştirilmesi çalışmaları sonucunda; 2022 yılında 34 kruvaziyer gemisinin 

İzmir Limanı’na gelmesi planlanmakta olup, önümüzdeki yıllarda bu sayının arttırılması 

hedeflenmektedir. Bu hedef doğrultusunda, 14 - 16 Eylül 2022 tarihlerinde İspanya'nın Malaga 

kentinde gerçekleşen Malaga Kruvaziyer Turizmi Fuarına, İzmir'de yer alan ve turizm sektöründe 

faaliyet gösteren kurum ve kuruluşlar ile ortak katılım sağlayarak ikili görüşmelerde bulunan İzmir 

Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER 13 Eylül 2022 saat 10.00'dan 16 Eylül 2022 saat 

17.30'a kadar katılım sağlamıştır. Söz konusu seyahate katılan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 

Mustafa Tunç SOYER'in ulaşım (hava yolu ile) giderlerinin ilgili firmaya ödenmiş olup, günlük 

harcırah giderleri, şehir içi ulaşım giderleri ve (pasaport harcı, seyahat sigortası, yurtdışı çıkış harcı, 

alan vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) diğer yasal giderler Özel Kalem Müdürlüğü Bütçesinin 

Yurtdışı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karşılanmıştır. Sayın Meclisimizin bilgilerine 

arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Özel Kalem Md.E.958533) 

MECLĠS BAġKANI: Evet devam edelim, bilgilendirmelere devam edelim. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: İzmir'in ulusal ve uluslararası alanda tanıtılmasına katkı sağlamak amacıyla 

“Kruvaziyer Turizimi”nin geliştirilmesi çalışmaları sonucunda; 2022 yılında 34 kruvaziyer gemisinin 

İzmir Limanı’na gelmesi planlanmakta olup, önümüzdeki yıllarda bu sayının arttırılması 

hedeflenmektedir. Bu hedef doğrultusunda, 14-16 Eylül 2022 tarihlerinde İspanya' nın Malaga 

kentinde gerçekleşen Malaga Kruvaziyer Turizmi Fuarına, İzmir'de yer alan ve turizm sektöründe 

faaliyet gösteren kurum ve kuruluşlar ile ortak katılım sağlayarak ikili görüşmelerde bulunmak üzere 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT Genel Müdürlüğü 

Özel Kalem Müdürü kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ 13 Eylül 2022 saat 

10.00'dan 16 Eylül 2022 saat 17.30 tarihleri arasında katılım sağlamışlardır. Yapılan seyahatte 

Kerem Ziya YANGÖZ'e ait ulaşım (hava yolu ile), günlük harcırah giderleri, şehir içi ulaşım 

giderleri ve seyahatle ilgili olan (pasaport harcı, yurtdışı çıkış harcı, alan vergisi, Covid-19 PCR 

testleri vb.) tüm yasal giderleri ESHOT Genel Müdürlüğü İnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi 

Başkanlığı Bütçesinin Yurtdışı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karşılanmıştır. Sayın 

Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. 

(ESHOT-İnsan Kay. ve Eğt. Dai.Bşk.E. 96504/E.960775) 

MECLĠS BAġKANI: Devam edelim.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Lefkoşa Belediye Tiyatrosunca düzenlenen 18. Kıbrıs Tiyatro Festivaline, Lefkoşa 

Belediye Tiyatrosunun davetlisi olarak İzmir Büyükşehir Belediyesi Şehir Tiyatroları 08 – 15 Eylül 

2022 tarihleri arasında Tavşan Tavşanoğlu ve Robinson Dans Öğreniyor oyunlarını sahnelemek 

üzere oyuncu, teknik ve idari personeller ile İdari İşler Şube Müdürlüğü envanterinde kayıtlı 35 Y 

3421 plakalı ve Sosyal Yardımlar Şube Müdürlüğü envanterinde kayıtlı 35 HA 377 plakalı araçlar ile 

sürücülerden; İtfaiye Dairesi Başkanlığı İtfaiye Yangın ve Acil Mücadele Şube Müdürlüğünde 
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görevli Nazım ÖZTÜRK, Nedim ARGIN, Cengiz ATEŞ ile ESHOT Genel Müdürlüğü Kuzey Otobüs 

İşletme Müdürlüğü Bornova Şefliğinde görevli Seyhan BODUR katılmış olup, tüm ulaşım, harcırah, 

vb. seyahat giderleri Şehir Tiyatroları Şube Müdürlüğünün 2022 Mali Yılı Bütçesinin Yurtdışı Geçici 

Görev Yollukları Bütçesinden karşılanmıştır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa 

Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Şehir Tiyatroları Şb.Md.E.959159) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederiz. Devam edelim.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: Çiğli Tramvay Hattı Yapım İşi kapsamında kullanılacak olan Cer ve Yardımcı 

Servis Transformatörleri ile DC Hücre Gruplarının 24/09/2022-30/09/2022 tarihleri arasında Tesar 

ve Coet Firmalarının İtalya'nın Arezzo ve Milano şehirlerinde yapılan fabrika kabul testlerine Daire 

Başkanlığımızın bünyesinde görev alan Jeoloji Mühendisi Eylem DİKİLİKAYA, Elektronik ve 

Haberleşme Mühendisi Seda MERDAN ve Banliyö Sistemleri Şube Müdürü Gülay UYSAL 

katılmıştır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkanı. (Raylı Sistem Dai.Bşk.E.983529) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Devam edelim.  

DĠVAN KÂTĠBĠ: 19-24 Eylül 2022 tarihleri arasında Almanya/Stuttgart kentindeki Siemens 

firmasının Fabrika kabul testlerine, ''İzmir Hafif Raylı Sistemi 4. Aşama F.Altay-Narlıdere 

Kaymakamlık Arası Yapım İşi'' kapsamında, Raylı Sistem Dairesi Başkanlığımız bünyesinde görev 

alan Elektrik Elektronik Mühendisi Fırat SÜMERKAN, Jeoloji Mühendisi Orhan YILDIRIM ve 

Elektronik Teknikeri Murat GÜLCEMAL katılmışlardır. Sayın Meclisimizin bilgilerine arz ederim. 

Mustafa Tunç SOYER İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı. (Raylı Sistem Dai.Bşk.E.971961) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli Meclis Üyeleri Gündemimizin bu bilgilendirme bölümünü bitirmiĢ 

bulunuyoruz.  

 

VI. BAġKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi BaĢkanlıktan Gelen Önergelerin GörüĢülmesine geçiyoruz. Sayın 

KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım Gündem hem yayımlandı… 

MECLĠS BAġKANI: Pardon… Buyurun.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sözlü Önergelerim de var.  

MECLĠS BAġKANI: Ama Ģeye geçtik yani o Gündem Maddesi. Yani…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Geçtik o bölümü. 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi Yazılı ve Sözlü Önergeler… Meclis Üyelerince Verilecek Önergelerin 

GörüĢülmesini epeyce geçtik yani.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet geçtik, evet Yönetmelikte…  

MECLĠS BAġKANI: Dolayısıyla, bunu Ģimdi… Yani daha sonra Ģey yapalım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gelecek Meclis‟te. 

MECLĠS BAġKANI: Biz Gündeme devam edelim. Buyurun.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Tamam. KonuĢmamda Dilek ve Temennilerde. 

MECLĠS BAġKANI: Olur.  

SALAHATTĠN ġAHĠN: Tamam. 

MECLĠS BAġKANI: Olur, tabii ki tabii ki. Tamam doğru. Gündem DıĢında yapalım onu. Peki devam 

ediyoruz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündem tüm Meclis Üyelerimize dağıtıldı. Aynı zamanda yayımlandı, madde 

baĢlıklarıyla okunsun, görüĢülsün ve oylansın deriz.  
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MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN? Sayın YILDIZ? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar Gündem 

Maddelerinin baĢlıklar hâlinde görüĢülmesi ve oylanmasını Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 ve 7 dâhil aradaki maddelerle birlikte doğrudan oylansın diyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN? Sayın YILDIZ? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis Üyeleri 1 no’lu 

Önerge dâhil 7 no’lu Önerge dâhil aradaki tüm maddelerin doğrudan kabulünü Meclisimizin 

oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe – UlaĢım – Avrupa Birliği DıĢ ĠliĢkiler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 8 no’lu Önergemizin Hukuk – 

Plan ve Bütçe – UlaĢım – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonlarına havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 9 ve 10 Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 9 ve 10 no’lu Önergelerimizin 

Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 11, 12, 13, Hukuk – Kent Konseyi.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  11, 12 ve 13 no’lu 

Önergelerimizin Hukuk - Kent Konseyi Komisyonlarımıza… BaĢka yoktu değil mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yok efendim, evet. 

MECLĠS BAġKANI: Havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 14?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 14 ve 15 Hukuk.   

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 14 ve 15 no’lu 

Önergelerimizin Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 16?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Kentsel DönüĢüm. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 16 no’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe – Hukuk – Kentsel DönüĢüm Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 17?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Afet Deprem. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 17 no’lu Önergemizin Plan ve 

Bütçe – Hukuk – Deprem ve Afet Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 18?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 18, 19, Bütçe – Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 18 ve 19 no’lu 

Önergelerimizin Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Ġklim DeğiĢikliği. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ?  20 no’lu Önergemizin Plan ve 

Bütçe – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21, Bütçe – Kültür, Eğitim – Kent Konseyi – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – 

Aile ve Çocuk – Engelsiz Ġzmir – Sosyal Hizmetler – Tüketici Komisyonları. 
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MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 21 no’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği - Aile ve Çocuk - Engelsiz 

Ġzmir - Sosyal Hizmetler Komisyonlarımıza havale… Kent Konseyi Komisyonu var mı? Var mıydı 

Kent Konseyi Komisyonu?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Var efendim evet,  o da var. 

MECLĠS BAġKANI: O da mı var?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Tüketiciyi Koruma Komisyonu da mı var? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tüketici de var. 

MECLĠS BAġKANI: Öyle mi?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Tüketiciyi Koruma - Kent Konseyi Komisyonlarını de ilave ediyorum biraz 

önce söylediklerime havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Allah kolaylık versin 21. maddeye. 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Kültür, Eğitim. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 22 no’lu Önergemizin Plan ve 

Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Avrupa Birliği DıĢ ĠliĢkiler – Hukuk – Kent Konseyi – Ġklim 

DeğiĢikliği – Turizm ve Fuarcılık. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 23 No’lu Önergenin Plan ve 

Bütçe – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler – Hukuk – Kent Konseyi – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum – 

Turizm ve Fuarcılık Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür, Eğitim – Bütçe – Hukuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 24 no’lu Önergemizin Eğitim, 

Kültür, Gençlik ve Spor - Plan ve Bütçe - Hukuk - Toplumsal Cinsiyet EĢitliği ve… 

SALONDAN: Aile ve Çocuk. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur Aile ve Çocuk‟da eklensin. 

MECLĠS BAġKANI: Aile ve Çocuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 25 ve 38 dâhil Ġmar Komisyonu.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Sayın HIZAL 26 no‟lu Önerge 

hakkında söz talep etti, buyurun efendim. 

ÖZGÜR HIZAL: 25‟i oylayalım ondan sonra 26‟ya geçelim. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. 25 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna gönderilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 26 no‟lu Önerge 

buyurun Sayın HIZAL. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis hepinizi saygıyla selamlıyorum. Herhalde bu ses 

sistemi her geçen gün biraz daha kötüye mi gidiyor? Anlayamadım ama gerçekten bir uğultu Ģeklinde 

özellikle arkadan konuĢan arkadaĢların...  

MECLĠS BAġKANI: Bir uğultu var.  
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ÖZGÜR HIZAL: Onu anlayamıyorum. “Yani arkadaĢların konuĢmasından değil, ses sisteminden 

kaynaklanan bir problem” diye düĢünüyorum ama “Teknik bir problem düzeltilir.” diye düĢünüyorum. 

ġimdi Sayın BaĢkan, Kıymetli ArkadaĢlar 26. maddede Gündeme aldığımız ve… 

MECLĠS BAġKANI: Özgür Bey bir dakika… Fan‟ı kapattıralım belki biraz daha rahatlayacağız.  

ÖZGÜR HIZAL: Öyle mi? Fan‟ı mı kapatıyorlar?  

MECLĠS BAġKANI: Fan‟dan, oradan gürültü geliyor yani. Evet buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: 26. maddede görüĢeceğimiz, daha doğrusu Komisyona sevk edeceğimiz konu, 

malumunuz Ġzmir‟de Ģu anda Gündem‟de olan Buca Cezaevi Arazisiyle alakalı bir plan değiĢikliğine 

iliĢkin… Buca Cezaevi‟nin kaldırılması bu Meclis‟te çokça tartıĢıldı. Buca Belediye BaĢkanımız burada 

mı bilmiyorum ama ilk Gündem‟e getiren Buca Belediye BaĢkanımızdı ve o süreçten sonra gerçekten 

partiler çok ciddi bir iĢ birliği yaparak, partiler üstü mesele görülerek Buca Cezaevi gibi bir alan o 

bölgeden kaldırıldı ve bugün Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı önümüze bir Önerge getirdi, bu 

alanın plan değiĢikliği yapılması yönünde. Sayın BaĢkan, bu alanla ilgili plan, bugün Çevre, ġehircilik 

ve Ġklim DeğiĢikliği Bakanlığı tarafından yapıldı ve askıya çıkartıldı. Yani tabiri caizse “Atı alan 

Üsküdar‟ı geçti.” Yani plan yapıldı. Ortada bir plan var. Yani sizin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin 

geçmiĢte AVM Planı olarak yapmıĢ olduğunuz planı bugün Çevre, ġehircilik ve Ġklim DeğiĢikliği 

Bakanlığı askıya çıkardı. Ortada bir plan var. Daha da ötesi burası yine Bakanlık tarafından 04/08/2020 

tarihinde rezerv alanı olarak ilan edildi. Sizlerde bilirsiniz ki, rezerv alanlarında eğer Bakanlık 

Belediye‟ye bir yetki vermez ise, vermediyse orada Belediye‟nin yani BüyükĢehir Belediyesi‟nin bir 

plan yapma yetkisi yok. Dolayısıyla bugün bu Önergeyi Komisyonlara sevk edip, Komisyonlarda 

görüĢmemiz yasal değildir Sayın BaĢkan, bir suç iĢleniyor. Elbette ki Komisyonlarda 

değerlendirilecektir, orada bakılacaktır ama ben önden uyarımı yapmak istiyorum. Hem bir Komisyon 

Üyesi olarak, hem bir Grup BaĢkan Vekili olarak, hem de bir Meclis Üyesi olarak bu uyarımı yapmak 

istiyorum. Bir kez daha altını çizerek söylüyorum Çevre, ġehircilik ve Ġklim DeğiĢikliği Bakanlığı 

tarafından bugün itibarıyla plan askıya çıkartılmıĢtır. Sizin en fazla BüyükĢehir Belediyesi olarak plana 

itiraz etme yetkiniz vardır, dava açma yetkiniz vardır. Onun dıĢında bu alanda plan yapma yetkiniz 

yoktur. Dediğim gibi AVM Planı ortadan kaldırıldı, orada yaklaĢık 44 bin metrekarelik bir Sosyal 

Donatı Alanı Bucalılara ve Ġzmirlilere kazandırılacak Sayın BaĢkan. Biz bu Önergenin, doğrusunu 

söylemek gerekirse bu Önergenin bu Ģekliyle gelmesinde açıkçası bir yeĢil alan hassasiyetinden değil, 

sanki Bakanlığın yapmıĢ olduğu plana karĢı bir ön alabilir miyiz gibi bir hareket seziyoruz, bu çok 

doğru bir yaklaĢım değil. Biz… Nilay Hanım her zaman bunu dile getiriyor, haklı olarak Belediyeler ve 

Belediye Meclisleri kendilerine Kanunun ve Yönetmeliklerin vermiĢ olduğu yetki doğrultusunda hareket 

ederler. Biz yetkimizi aĢarak, bir plan yapma çabası içerisindeyiz. 2020 yılında Bakanlığın yapmıĢ 

olduğu rezerv alanı var ve herhangi bir yetki devri de yok. Dolayısıyla bu planın, bu planın bu haliyle, 

bu Önerge‟nin Komisyonlara sevki doğru değildir, Sayın BaĢkan. O iĢ bitti. Yani Bakanlık bugün planı 

askıya çıkardı. AVM Planı artık ortadan kalktı. Orada çok ciddi bir Sosyal Donatı Alanı Bucalılara 

kazandırıldı, Ġzmirlilere kazandırıldı. Tabii bundan sonra atacağınız her adım, muhtemelen orada 

AVM‟nin devamı yönünde bir algı ortaya koyacak ki, bu konuda da Ġzmirlilere büyük haksızlık 

yapılacağı kanaatindeyim, saygılar sunuyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Peki teĢekkür ederim. Sayın AYDIN buyurun.  

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Hukukun 

egemen olduğu yerlerde kimse “Atı alıp, Üsküdar‟ı geçemez.” Hukukun egemen olduğu yerlerde kimse 

bir oldubittiyle bir Ģehrin hakkını hukukunu bertaraf edemez. Sayın Grup BaĢkan Vekili ikide bir de suç 

ihdas ediyor bu Meclis Salonunda, kendisinin bir suç ihdas etmesiyle de tavrını anlamlı bulmuyorum. 
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Yani kendisi bir Hukukçu olmasa anlarım da, kendisi bir Hukukçu olmasına rağmen bu Meclis‟e ikide 

bir de parmak sallayıp suç iĢliyorsunuz demesini yanlıĢ bulduğumu belirtmek isterim. Burada 

konuĢtuğumuz Ģey, bir Önerge‟nin Meclis Gündemi‟nden Komisyona havale edilmesinden ibarettir. 

Burada bazen pek çok Önergeleri Komisyona gönderdik, Komisyon bunu uygun bulmadı. Geri 

gönderdi, reddettik. Burada Cumhuriyet Halk Partisi Grubu bu Önerge‟nin Komisyona havale edilerek, 

Komisyonda tartıĢılması gerektiğini savunmaktadır. Kendisi de Komisyon Üyesidir. Bu görüĢlerini 

orada dile getirmesinden memnuniyet duyarız. Bu konudaki kararı, değerlendirmeyi Komisyona 

bırakalım, Komisyon bunu tartıĢsın ve Meclisin Gündemi‟ne getirsin, saygılar sunarım.  

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim Değerli ArkadaĢlar. Yani Ģey çok açık… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Oylayalım bunu da… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Biliyorum. Sayın HIZAL… Değerli 

ArkadaĢlar, Sayın HIZAL bu konuyla ilgili Ģeylerini iletti. Sayın Grup BaĢkan Vekilimiz Murat 

Bey‟de… Komisyona gönderelim, en kısa… Ne zaman gelirse Komisyondan… Zaten bu konu 

anladığım kadarıyla daha çok konuĢmak isteyen arkadaĢlarımız da var. Orada yeterince tartıĢılacak, hem 

Komisyon‟da tartıĢalım, hem de Meclisimizde tartıĢalım. Ben…  

ÖZGÜR HIZAL: Yetkimiz olmayan bir Ģeyi tartıĢacağız Sayın BaĢkan. 

MECLĠS BAġKANI: Anladım anladım, anladım ama anladım, onu anladım, onu anladım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylayalım efendim.  

MECLĠS BAġKANI: Oylayacağız. Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sayın… Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ağabey oylayacağım 

da… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Maddeyi bulmaya çalıĢıyorum ya…  

ÖZGÜR HIZAL: 26. madde Sayın BaĢkan. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 26. 

MECLĠS BAġKANI: 26 no‟lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havalesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, Ġmar… Hukuk‟a da gitmesi gerekiyor. Önerge‟nin gelmesi adına 

Hukuk Komisyonuna da gitmesi gerekiyor. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın Grup BaĢkan Vekilimiz “Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları” 

dedi. Evet. Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum… 

HAKAN YILDIZ: Çevre‟yi de talep ediyoruz. Çevre – Hukuk - Ġmar. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  

MECLĠS BAġKANI: Sadece…  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan söz istiyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar 26 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk 

Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul 

edilmiĢtir. 

HAKAN YILDIZ: Bilet fiyatlarını altı Komisyona yolluyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Ġstemiyorlar ya… 

ÖZGÜR HIZAL: Yahu “istemiyor”  mantığını… 

HAKAN YILDIZ: Yahu komedi ya… 
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MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar bakın… 

ABDÜL BATUR: Devam edelim BaĢkan‟ım, 27. 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi Değerli ArkadaĢlar bakın… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  

ABDÜL BATUR: 27. 27 BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar… 

ABDÜL BATUR: 27‟ye devam. 

MECLĠS BAġKANI: Murat Bey, Murat Bey… Mehmet Bey… Değerli ArkadaĢlar… Hıdır, Hıdır Bey.  

Değerli ArkadaĢlar 27 no’lu Önerge dâhil, 38 no’lu Önerge dâhil Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 39? Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Engelsiz Ġzmir - Sosyal Hizmetler Komisyonları. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli ArkadaĢlar                

39 no’lu Önergemizin Engelsiz Ġzmir - Sosyal Hizmetler Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

VII. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi Ek Gündemiz var arkadaĢlar, Ek Gündeme de geçelim. Ondan sonra da 

okunarak da alacağımız 2 Gündem Maddesi olması lazım BaĢkanlığımızdan gelen, onları alacağız. Ek 

Gündemi… Evet buyurun. Ek Gündemler burada. Evet, Ek Gündem 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde doğrudan oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ek 1 no’lu Önergenin 

doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe Komisyonuna gönderilsin. 

MECLĠS BAġKANI: Efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Plan ve Bütçe Komisyonu. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 

Değerli Meclis Üyeleri Ek 2 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3 ve 11 dâhil,  aradaki maddelerle beraber Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ek 3 no’lu Önerge dâhil Ek 

11 no’lu Önerge dâhil aradaki maddelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Okuyalım 

Önergeleri. 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine. ESHOT Genel Müdürlüğü İnsan Kaynakları ve Eğitim 

Dairesi Başkanlığının 21/09/2022 tarihli ve 96372 sayılı yazısına ek olarak; İzmir Büyükşehir 

Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT Genel Müdürlüğü Özel Kalem Müdürü 

kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ 20-23 Ekim 2022 tarihlerinde Viyana'da 

gerçekleştirilecek olan "EBRD Yeşil Kentler Yıllık Konferansı 2022"ye görevlendirilmesi akabinde, 

25-27 Ekim 2022 tarihleri arasında Strazburg'ta gerçekleştirilecek olan Avrupa Konseyi Yerel ve 

Bölgesel Yönetimler Kongresi 43. Genel Kuruluna katılacaktır. Yerel ve Bölgesel Yönetimler 

Kongresi, Avrupa Konseyi'nin 46 üye devletinde yerel ve bölgesel demokrasiyi güçlendirmekten ve 

Avrupa Yerel Özyönetim Şartı'nın uygulanmasını değerlendirmekten sorumlu bir kurumudur. 
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Avrupa'nın belediyelerinin ve bölgelerinin sesi olarak, Avrupa Konseyi Bakanlar Komitesi ile 

işbirliği yaparak ulusal hükümetler ile yerel ve bölgesel makamlar arasında istişare ve siyasi 

diyaloğu teşvik etmek için çalışmaktadır. 25-27 Ekim 2022 tarihleri arasında Fransa'nın Strazburg 

kentinde gerçekleştirilecek olan Avrupa Konseyi Yerel ve Bölgesel Yönetimler Kongresi 43. Genel 

Kuruluna İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte birlikte ESHOT 

Genel Müdürlüğü Özel Kalem Müdürü kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ'ün 

de katılması, 24-25 Ekim 2022 tarihleri arasında görevli izinli sayılması, yapılacak olan seyahate ait 

ulaşım (havayolu ile) giderleri, şehir içi ulaşım giderleri ile günlük harcırah giderleri ve (pasaport 

harcı, yurtdışı çıkış harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri vb.) 

diğer yasal giderlerin, ESHOT Genel Müdürlüğü İnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi Başkanlığı 

bütçesinin 03.3.3.01 Yurtdışı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden karşılanması 

hususlarının Sayın Meclisimizce görüşülerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Mustafa 

ÖZUSLU Büyükşehir Belediye Başkanı V. (ESHOT-İnsan Kay. ve Eğt. Dai.Bşk.E.99781/E.991762) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe - UlaĢım Komisyonlarına gönderilsin. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ek 12 no’lu Önergenin acil 

kaydı ile Plan ve Bütçe ve… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: UlaĢım. 

MECLĠS BAġKANI: UlaĢım Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: Sayın Meclis Heyetine Türkiye'de enerji dönüşümüne yardımcı olmayı ve iklim 

değişikliğiyle mücadele etmeyi amaçlayan ve ülkemiz belediyeleri ve şehirleri için "Enerji, İklim 

Koruma ve Ulaştırma" alanlarında küçük ölçekli projeler uygulamasını öngören Avrupa Birliği 

Enerji Dönüşümü Hibe Programı teklif çağrısı duyurulmuştur. Proje kapsamında yerel yönetimler, 

sera gazı emisyonlarını azaltmak, dayanıklılığı artırmak ve iklim değişikliğinin olumsuz etkilerine 

hazırlanmak ve adil bir geçiş sağlamak için önemli bir eylem olarak enerji yoksulluğuyla mücadele 

etmek için harekete geçmektedir. ESHOT Genel Müdürlüğünün söz konusu çağrıya "Talebe 

Duyarlı Taşıma Sisteminin Kurulmasına Yönelik Planlama ve Uygulama" projesi ile başvuru 

yapabileceği düşünülmektedir. Söz konusu çağrıya ESHOT Genel Müdürlüğünün "Talebe Duyarlı 

Taşıma Sisteminin Kurulmasına Yönelik Planlama ve Uygulama" projesi başvuru yapması ile 

başvurunun kabul edilmesi halinde hibe sözleşmesinin imzalanması için İzmir Büyükşehir Belediye 

Başkanına yetki verilmesi hususunu tensiplerinize arz ederim. Mustafa ÖZUSLU Büyükşehir 

Belediye Başkanı V. (ESHOT-Strateji Gel.Dai.Bşk.E.99732/E.991735) 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Ek 13 no‟lu Önergeyi buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe ve UlaĢım Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ek 13 no’lu Önergenin acil 

kaydıyla Plan ve Bütçe – UlaĢım Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VIII. KOMĠSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Evet, Ģimdi sanıyorum Komisyonlardan Gelen Raporların GörüĢülmesi 

maddesine geçiyoruz. Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi maddesi. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyon Raporları bugün tümüyle oybirliğiyle değerlendirilmiĢ, teĢekkür 

ederiz Meclis Üyelerimize. 1‟den 58‟e kadar, 58 dâhil Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın.  
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MECLĠS BAġKANI: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? ġimdi Değerli Meclis 

Üyeleri… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)                        

1 no’lu Komisyon Raporu dâhil, 58 no’lu Komisyon Raporu dâhil, aradaki tüm maddeler dâhil 

Komisyon Raporlarının Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler?  Komisyonlardan 

geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) BaĢkaca da… Bu espriydi. Peki, teĢekkür ederim.  

 

IX. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Toplantıya Katılmayan Meclis Üyelerimizin Mazeretlerinin kabulünü 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Mazeretler oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

X. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS BAġKANI: Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri. Sayın ġAHĠN? Sayın HIZAL? Sayın HIZAL 

size veriyorum buyurun, sonra Sayın ġAHĠN‟e vereceğim. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis tekrar saygıyla selamlıyorum. Tabii bugün                

59 maddeyi herhalde, 1‟den 59‟a kadar dediniz, oybirliğiyle geldi. Herhalde bu Meclis‟te, Meclis‟i 

engelliyorsunuz… 

MECLĠS BAġKANI: Ortalamayı arttırıyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: Meclis‟i engelliyorsunuz suçlamasına en güzel cevap bugün… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Benden kaynaklanmıyor arkadaĢlar, 

teknik olarak… Evet, Meclis‟i engelliyorsunuz suçlamasına en güzel cevap esasında… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Esasında bugünkü oybirlikleri 

gösteriyor ve sizin o oybirliği sayısını görünce tebessüm etmeniz ve gülmeniz, dolayısıyla bundan 

bizler de mutluluk duyuyoruz. ġimdi Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Bundan bütün Ġzmirliler mutluluk duyuyor arkadaĢlar. 

ÖZGÜR HIZAL: Evet, yani kısacası engellemiyoruz. Meclis‟in önünü açmak için çalıĢmasına… 

Önünü açmak için elimizden gelen mücadeleyi veriyoruz. ġimdi, Kıymetli ArkadaĢlar biz Meclis‟in 

önünü açmak için çaba gösteriyoruz ama bizi birileri engellemeye çalıĢıyor. Neden “bizi birileri 

engellemeye çalıĢıyor” diyorum. Geçen hafta yine bu Ģehirde gündem olan bir konu hakkında doğru 

bilgileri, değiĢik platformlarda vermeye çalıĢtım ama asıl konumuz Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

olduğu için, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin  bir yatırımsızlığı olduğu için burada daha net ve tane 

tane anlatmak istiyorum. Geçen hafta Sayın Ġl BaĢkanımızla birlikte, bazı arkadaĢlarımızla birlikte 

Ġzmir‟deki koku sorununa değinmek adına bir basın toplantısı yapma ihtiyacı duyduk. Bu basın 

toplantısını biz, Sasalı Bölgesi diye tabir edilen Ġzmir Çiğli‟de bir alanda planladık. Neden o alanda 

planlamıĢtık? Çünkü hem kokunun yoğun yaĢandığı bir bölge, hem de uzak da olsa kokunun kaynağını 

olduğunu söylediğimiz ve sizin de kabul etiğiniz, Tunç Bey‟in de kabul ettiği arıtma tesisini gören bir 

bölge. Dolayısıyla oraya gelen Basın Mensubu arkadaĢlarımızın uzaktan görüntüyü almalarını da 

sağlamak adına bu bölgeyi tercih etmiĢtik. Biz bu tarz yerinde basın toplantılarını, yerinde sorunları 

dile getireceğimize dair basın toplantılarını ilk kez yapmadık. Daha önce Opera Binası‟nda yaptık, 

Harmandalı Çöp Alanı‟nda yaptık, körfezin ortasında yaptık. Bazıları bizle dalga geçmiĢ olmasına 

rağmen, körfezin ortasında o kokunun en yoğun yaĢandığı bölgede yaptık ve ulaĢımla alakalı bir 

konuda nerede yaptık? Bir otobüs durağında yaptık. Yani biz bunları simgesel bazı alanlarda ama 

kamuya açık alanlarda yaptık. VatandaĢın rahatlıkla girip çıkabileceği alanlarda yaptık. Ve geçen hafta 
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yapmıĢ olduğumuz ama birilerinin engellemek istediği, basın toplantısını da aynı Ģekilde kamuya açık 

bir alanda yaptık Kıymetli ArkadaĢlar. Evet, ben bunu paylaĢmıĢtım ama bir kez daha paylaĢmak 

istiyorum. Burası ĠZSU Arıtma Tesisi. Bizim açıklama yaptığımız alan Sasalı Doğal YaĢam Parkı‟na 

giden ana yol üstü, kamuya açık bir yol. Ve kuĢ uçuĢu toplam mesafe 2,5 kilometre, 2500 metre 

arkadaĢlar. Arıtma tesisine giden yol ve kapı burası arkadaĢlar. Ama biz bu alana gittiğimizde, bu 

alanda basın toplantısı yapmak istediğimizde, bir de ne görelim, o alanda ondan önce ve ondan sonra 

olmayan güvenlik görevlisi arkadaĢlarımızı oraya koymuĢlardı, 6-7 güvenlik görevlisi arkadaĢlarımızı. 

Ve bizim o alanın içerisine diyeceğim ama tabir yanlıĢ anlaĢılacak, o bölgeye giriĢimizin 

engellendiğini gördük, o bölgeye giriĢimizin engellendiğini gördük. Ve orada bazı hadiseler yaĢandı. 

Ve arkasından Sayın Tunç SOYER bir açıklama yaptı twitter‟dan. AK Parti Ġl BaĢkanı ve ekibi arıtma 

tesisimize izinsiz girmeye çalıĢıp, görevini yapan emekçilerimize zorbalık yapıyor. Belediyemizden 

izin isteseydiniz verilirdi. Sayın BaĢkan, Kıymetli ArkadaĢlar, biz arıtma tesisinin önünde, yanında, 

arkasında, içinde basın toplantısı yapmak için gitmedik. Dolayısıyla hiç kimseden ama hiç kimseden 

izin almak durumunda değildik. Ama bugüne kadar hiç karĢılaĢmadığımız bir Ģekilde güvenlik 

görevlilerini oraya dizmiĢlerdi. Aslında sorun güvenlik görevlilerinde de değildi. Bir fotoğraf daha 

göstereceğim, görüyorsunuz herhalde. Bu fotoğraf o olayın, yaĢanan olaydan yaklaĢık 1 saat sonra 

çekildi arkadaĢlar. Biz oraya gittiğimizde burada yaklaĢık 10 güvenlik görevlisi vardı. Ama Ģu anda 

orada güvenlik görevlisi yok, kapı da açık.  Zaten yasal olmayan bir kapı, yasal olmayan bir güvenlik 

kulübesi. Dolayısıyla orada asıl provokasyonu yapan o güvenlik görevlilerini oraya dizen siyasi 

akıldır. Ve o gün, o gün, ben güvenlik görevlisi arkadaĢlarla görüĢürken… Tabii videoda bunlar 

çıkmıyor arkadaĢlar. Ben güvenlik görevlisi arkadaĢlarla görüĢürken, o güvenlik görevlilerini oraya 

dizen bu Kurum‟da, bu Kurumdaki güvenlik amiri Metin ACĠM, ismini de veriyorum arkadaĢlar Metin 

ACĠM, o güvenlik görevlilerini oraya dizip, o alandan kaçmıĢtır, bakın kaçmıĢtır. Normal koĢullarda 

bu Belediye‟nin bir bürokratı, AK Parti Grup BaĢkan Vekili ya da herhangi bir Meclis Üyesi orada bir 

sorunu görmüĢ ve o sorunu Belediye adına çözmek için mücadele ettiğinde gelip bizimle konuĢması 

gerekirdi. Ama O, alandan kaçmıĢtır Sayın BaĢkan, ismini de veriyorum. ġimdi dolayısıyla burada 

yaratılmak istenen algı, söylenenlerin tamamı yanlıĢ. Biz asla ve asla Sayın Ġl BaĢkanımızla birlikte, 

biz orada bir, herhangi bir tesisin önüne gitmiĢ değiliz. ġimdi Kıymetli ArkadaĢlar, hatırlarsınız 

bundan yaklaĢık 1,5- 2 yıl kadar önce, yine bir Meclis Toplantımızda bir anda arkamızdan bir 

uğultuyla yaklaĢık 50-60 kiĢilik bir grubun Meclis Salonu‟na girdiğini gördük arkadaĢlar. Kimdi 

onlar? Kimdi? O güvenlik görevlilerin hakkını ve hukukunu koruması gereken, hakkını ve hukukunu 

koruması gereken bir sendikanın yetkilileri. BaĢta da Sendika BaĢkanı. Gerçi bu Belediye‟yi ailesinin 

çiftliğine çevirmiĢ bir Sendika BaĢkanı ama altını çizerek söylüyorum tekrar. Ama ne yaptı? O 

güvenlik görevlisi arkadaĢlarımızı eze eze bu alana geldiler. Bu Meclis tarihinde görülmemiĢ bir 

hadise yaĢandı, görülmemiĢ, 150 yıllık Belediye tarihinde görülmemiĢ bir hadise yaĢandı. Suç 

duyurusunda bulunuldu mu bu kiĢilerle ilgili? Bulunuldu mu? Soruyorum Sayın BaĢkan? Meclis 

yöneten BaĢkan Vekili olarak suç duyurusunda bulunuldu mu o kiĢilerle ilgili olarak? Ġdari bir iĢlem 

yapıldı mı? Yapılmadı değil mi? Suç iĢlediler ama onlarla ilgili suç duyurunda bulunulmadı. Ama 

Sayın BaĢkan, Tunç Bey bilgi sahibi olmadan, bilgi sahibi olmadan beni arayabilirdi. Gerçi sonrasında 

herhalde bir telefon diplomasisi oldu ama bu tweeti atmadan önce, bu açıklamayı yapmadan önce iĢin 

önünü ve arkasını araĢtırması gerekiyordu. Doğru bir yaklaĢım değil. Ve bir kez daha söylüyorum, o 

gün bu güvenlik görevlilerini oraya dizen ve meseleyi provoke etmeye çalıĢan o siyasi akıl iĢte bu 

güvenlik amirleri Sayın BaĢkan. Ve bir kez daha gösteriyorum. Burası arıtma tesisi, burası bizim basın 

toplantısı yaptığımız alan. Aradaki mesafe 2,5 km. Diyeceksiniz ki bu alan… Muhtemelen böyle bir 
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Ģey yapacaksınız, Ģu alan Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin yani 

ĠZSU‟nun tesis alanı diyeceksiniz. Evet… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan bitiriyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, lütfen. 

ÖZGÜR HIZAL: Bitiriyorum. Evet, burada, burada ĠZSU Genel Müdürlüğü‟ne tahsis edilmiĢ bir 

alan var ama bizim… BoĢ bir alan var. Ama bizim, ama bizim basın toplantısı yaptığımız alanın 300 

metre ilerisinde. Kapı yanlıĢ yerde kuruldu. Yine çok kısa kapatacağım Sayın BaĢkan. Yine bu alanla 

ilgili bugün CHP Grup BaĢkan Vekili Sayın Murat AYDIN bir açıklama yaptı. Orada çamur 

tesislerinin olduğunu ve tehlike arz edebileceğinden bahsetti. Ben söyleyeyim, ben oraya gidiyorum, 

kendisiyle de gidelim. Tehlike arz edilebilecek dediği alana çocukları, gençleri yani vatandaĢlara oraya 

yol açılmıĢ, yol açılmıĢ oradan insanlar yürüyerek gidiyor. Nereye gidiyor Sayın BaĢkan? Sizin 

Flamingo Yolu dediğiniz alana gidiyor Sayın BaĢkan. Hani tehlike? Nerede tehlike? Bir tehlike yoktu, 

bir sorun da yoktu. Bundan önce nasıl bir sorun yok ise o günde olmaması gereken bir sorun da yoktu 

ama o güvenlik amirleri, ilgililer tamamen siyasi saikle…  

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. 

ÖZGÜR HIZAL: Orada hareket ettiler ve yanlıĢ yaptılar. Son söz Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Lütfen tamamlayın. 

ÖZGÜR HIZAL: Elbette ki hukuki yollara burada baĢvurulacak. Ama bizim Ġl BaĢkanımızın ve 

arkadaĢlarımızın asla ve asla orada güvenlik görevlisi arkadaĢlarımızla herhangi bir derdimiz yok. 

Ama o talimatı veren ve verenlerle ilgili yasal iĢlem yapılacaktır, teĢekkür ediyorum. (11 dakika 48 

saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Sayın ġAHĠN buyurun. Sayın AYDIN vereceğim, 

ġAHĠN‟e söz vermiĢtim buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla 

selamlıyorum. Sayın BaĢkan‟ım, evet, Sözlü Soru Önergelerim vardı, ilk önce onları okuyacağım. 

Sayın BaĢkan‟ım, ilk beyanlarınızda sanatçı Tarkan, Tarkan‟ın ücret almayacağını basından okuduk. 

ġimdi basından kaĢe ücreti olarak 2 milyon Dolar ödeneceğini okuyoruz. Bu konuda Meclisimizi ve 

Ġzmirli KardeĢlerimizi bilgilendirmenizi rica ediyorum. Para ödenecek mi? Ödenecekse meblağ ne 

kadardır? Evet, yine ikinci Soru Önergem; Karavan turizmi ile ilgili verdiğim önergeyi, “ÇalıĢmalar 

yapılıyor” diyerek reddedildi, fakat bugüne kadar gözle görülür somut bir çalıĢma yok. Konu hakkında 

bilgilendirmenizi talep ediyorum. Yine, ĠZBETON ile ilgili 2022 Nisan Ayı içerisinde vermiĢ olduğum 

Yazılı Soru Önergesine hâlen daha cevap alabilmiĢ değilim, konu hakkında tarafıma bilgi verilmesini 

talep ediyorum. Sayın BaĢkan‟ım, her fırsatta Ģeffaflıktan bahsediyorsunuz, fakat bilgi edinmek 

amacıyla verdiğimiz Soru Önergelerini cevapsız bırakıyorsunuz. Biz, Meclis‟te alamadığımız 

sorularımızın cevaplarını adli makamlar nezdinde suç duyurusu yaparak araĢtırılmasını istediğimiz 

zaman, “Yargı yoluyla bizim üzerimize geliyorsunuz.” diyerek algı yönetimine baĢvuruyorsunuz. 

Gaziemir Aktepe-Emrez ĠZBETON ĠĢ Ġnsanları Kooperatifi arasındaki Protokolleri halen bize 

vermediniz. Evet, teĢekkür ederim. Yine, konuĢmamı devam ettiriyorum. Sayın BaĢkan‟ım, Sayın 

Meclis, Sayın Tunç SOYER‟in Ġspanya temaslarını oldukça… Geçtiğimiz günlerde Ġspanya 

temaslarında bulunmuĢtu Sayın BaĢkanımız, kıymetli buluyoruz. Bununla beraber Kruvaziyer 

Turizminin sürdürülebilir olması sadece heyetler arası temaslarla mümkün değildir. Gelen misafirlerin 

kentimizden memnun ayrılması birinci önceliğimiz olmalıdır. Kent altyapısı, kent mobilyaları ve 

tesisleme, konforal altyapıyı pozitif yönde etkileyecektir. Ayrıca tarihsel kimliğimize dair kültürel 

mirasımızın daha çok ön plana çıkartılması gerekmektedir. Kültür ve Turizm Bakanlığımızın yaptığı 

çalıĢmaların desteklenmesi adına kültürel mirasımızın bulunduğu çevreye yönelik çalıĢmalar 

hızlandırılmalıdır. Örneğin; Agora çevresinde bulunan kötü yapılaĢmaların temizlenmesi 
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gerekmektedir. Yoksa turist sadece gemi yolculuğu yapmak için bu turlara çıkmaz. Atina, Atina‟da 

bulunan Parthenon Tapınağı 1 yılda milyonlarca turisti kendine çekmektedir. Bunlara ilaveten bir öneri 

sunmak istiyorum. Avrupa‟nın, dünya kenti olan bütün Ģehirlerinin maskotu var. Google‟a, Google‟a, 

“Ġzmir‟in Maskotu” yazmama rağmen karĢıma sadece Olimpiyatların maskotu Yalıçapkını çıktı. Sayın 

BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, güzel ilçemiz Foça ile özdeĢleĢen fok balığının Ġzmirimizin maskotu 

olmasını öneriyorum. Evet, Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, 30 Ekim 2020 Depreminden bugüne irili 

ufaklı birçok deprem yaĢadık. Her ne kadar bu depremler meydana geldiler… Geldikleri fayların 

gerilimlerini azaltsa da büyük deprem üretme kapasitesine sahip diğer faylardaki gerilimi de 

arttırmaktadır. Özellikle 31 Ağustos günü meydana gelen 4.7 ve 5.1 büyüklüğündeki depremler, Ġzmir 

ve çevresinde yoğun olarak hissedilmiĢtir. Ġzmirli KardeĢlerime geçmiĢ olsun dileklerimi iletiyorum. 

30 Ekim 2020 tarihinde kaybettiğimiz 117 canımızın acılarını halen ilk günkü gibi yüreklerimizde 

hissediyoruz. 2 yıl geçmesine rağmen depremde meydana gelecek yıkımları önlemek için ne yaptık? 

Size soruyorum KardeĢlerim, Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis. Defalarca söyledim, yine söylüyorum; 

deprem öldürmez, çürük ve depreme dayanıksız binalar öldürür. Ġzmir‟in yapı stoğunun %65‟i 

depreme dayanıksız. Ġzmir‟de kentsel dönüĢüm ve geliĢim alanı olarak ilan edilen altı bölgede 2 yıldır 

kaç konut dönüĢtürebildik? Ben size söyleyeyim; sıfır. Deprem kapımızı çalıyor, biz ise kapıyı 

açmayarak girmeyeceğini mi düĢünüyoruz? Sayıyoruz, tekrar sanıyoruz. Tekrar söylüyorum, kentsel 

dönüĢüm, kentsel dönüĢüm, kentsel dönüĢüm.  Kentsel dönüĢüm için imar planlarını yapmak Ģart. 

Aktepe-Emrez‟deki gibi iki tane adanın 1/5000‟lik ve 1/1000‟lik Planını yapmakla olmaz, derhal 

bölgenin bütüncül imar planlarını yapmak gerekmekte. Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, Tunç 

SOYER‟in… KarıĢtırdık, evet. Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis, Gaziemir Aktepe-Emrez‟li, Gaziemir 

Aktepe-Emrez‟li KardeĢlerimizin selamlarını size iletiyorum Sayın BaĢkan‟ım. Evet, Tunç SOYER 

BaĢkanımız yok ama BaĢkan Vekilimiz var burada. Ġmar planlarının 10 yıldır neden yapılmadığını 

soruyorlar? Zaman zaman Meclis konuĢmalarında “Hazine Fazlalığı ġerhi” engel olarak gösterilmeye 

çalıĢılıyor. Buradan net olarak ifade ediyorum; “Hazine Fazlalığı ġerhi” imar planı yapılmasına engel 

değildir. Aksini iddia eden çıksın söylesin. 2348 ve 2349 adaya, 3 emsal verdiniz. VatandaĢla 1,5 

emsal üzerinden pazarlık yapıyorsunuz. Buradaki rant vatandaĢın cebinden alınıp kimin cebine 

girecek? Eğer “rant yok.” diyorsanız neden bir an önce bütüncül imar planlarını yapmıyorsunuz? 

Kimden neyi gizliyorsunuz? Yapın efendim, yapın, imar planlarını yapın. VatandaĢ görsün, 1,5 emsal 

değil, 3 emsal üzerinden hakkını alsın vatandaĢ. Tekrar özellikle istirham ediyorum. Lütfen bölgenin 

bütüncül imar planlarını yapın. Plan olmadan dönüĢüm olmaz. TeĢekkür ederim, saygılar efendim. (7 

dakika 51 saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN‟e çok teĢekkür ederim, Sayın AYDIN buyurun. Değerli 

ArkadaĢlar buyurun. 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlıyorum. Tabii, 

Sayın HIZAL‟ı dinlerken ve bu olay olduğundan beri iki duygu içerisindeyim. Birincisi; Ġzmir‟e ve 

kendilerine yakıĢmamıĢtır. Çünkü Sayın Ġl BaĢkanı da, Grup BaĢkan Vekili de benim 

meslektaĢlarımdır, saygın hukukçulardır ikisi de. Hukuk bilen, yol-yordam, usul bilen insanlardır, 

onlara bu tavır yakıĢmamıĢtır. Kimden kaynaklanırsa kaynaklansın, bu Ģehrin AK Parti Ġl BaĢkan‟ıyla 

AK Parti Grup BaĢkan Vekili‟nin bir arbede içinde bulunmaları Ģık değildir en hafif deyimle. Ġkincisi; 

bir parça istihzayla, müstehzi bir Ģekilde gülümsedim. O da Ģu; tabii beyefendiler bu ülkenin 

sokaklarında basın açıklaması yapan insanların neler çektiğini bilmediği için, bu ülkede basın 

açıklaması yapılan yerde dört tane güvenlikçiyi görüp; “Asker gibi ne diziliyorsunuz?” diyenler, bu 

ülkenin yurttaĢlarının sokaklarda basın açıklaması yapmak için tomalarla, biber gazlarıyla, 

güvenlikçilerle mücadele etmek zorunda kaldığını, en temel Anayasal Hakkı olan, barıĢ içinde 

Toplantı ve Gösteri YürüyüĢü Yapma Hakkının devri iktidarlarında yok edildiğini unutuyorlar. 

ġimdiye kadar basın açıklamalarını konforlu alanlarda yaptıkları için, bu ülkenin sokaklarındaki 

muhalefetlerin, muhaliflerin kendilerinin öteki saydıklarının, zillet dediklerinin, terörist saydıklarının 

neler çektiğini bilmedikleri için karĢılarında dört tane özel güvenlikçiyi görünce; “Asker gibi ne 

diziliyorsunuz? Öyle duramazsınız.” buyurmuĢlar. Nasıl duracakmıĢ özel güvenlikçiler? Bu ülkedeki 
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yurttaĢların, Milletvekilleri‟nin, Meclis Üyeleri‟nin, Sendika BaĢkanları‟nın, STK‟ların, üyelerinin, 

adalet arayanların, cumartesi annelerinin, gezi davasından yargılananların ailelerinin karĢısına geçen 

polis, nasıl davranıyormuĢ bu ülkede? Ne yapıyormuĢ onlar? Bu ülkeyi Ġsveç haline getirdiler de bizim 

mi haberimiz yok? Bu ülkenin demokrasisini, bu ülkenin yurttaĢlarının basın açıklaması yapma 

hakkını engin bir Ģekilde kullanmayı sağladılar da bizim mi bilgimiz yok? Biber gazı yemek ne 

demektir biliyorlar mı kendileri? Tomaların, Atlı Polislerin, Polis Köpeklerinin saldırısına uğramak, 

bir barıĢçı açıklama yapmak uğruna bunlarla muhatap olmanın ne demek olduğunu biliyorlar mı? 

Bilmezler. Çünkü onlar saraylarda yaĢıyorlar, biz sokaklardayız, bunu bilsinler. Bakın… (Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yok, sizden de kullanacağım, 

özellikle kullanacağım. ġimdi bakın, Ģunu netleĢtirelim. Yok, Özgür Bey‟in tablosunu kullanayım.  

ÖZGÜR HIZAL: Daha güzel. 

MURAT AYDIN: Daha güzel evet. Daha güzel, çünkü iktidar olanaklarıyla oluĢturulmuĢ. Bakın 

burada… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MURAT AYDIN: Bakın burada… 

ÖZGÜR HIZAL: Kendi paramla yaptım. 

MURAT AYDIN: Bakın burada… 

ÖZGÜR HIZAL: Murat AYDIN‟a da tavsiyem… 

MURAT AYDIN: Tamam. Bakın burada… 

ÖZGÜR HIZAL: Kendi parasını kullansın, kendi parasını kullansın. Ben kendim yaptırdım. 

MURAT AYDIN: Kendilerinin giriĢ yaptıkları yer var. Değerli Meclis Üyeleri, Sayın BaĢkan‟ım, bu 

tesis; Çiğli Ġleri Biyolojik Atık Arıtma Tesisi‟dir. Öyle herkesin girip çıkabileceği yer değildir. Özel 

güvenlik koruması altındadır ve o bölgenin özel güvenlik koruması Ġzmir Valiliği‟nin izniyle 

yapılmaktadır. Bir kere bunu ortaya koyalım. Çünkü bir yerde özel güvenlik görevlisi 

bulundurabilmeniz için, Özel Güvenlik Kanunu gereğince izin almanız gerekir.  

ÖZGÜR HIZAL: Al al, özel güvenlik de al. 

MURAT AYDIN: Ġki; burada bahsettikleri yol. ArkadaĢlarımızın söylediği Ģu; “Efendim bu yol halka 

açıkmıĢ, herkes oraya girip çıkıyormuĢ. Beyefendiler engellenmiĢ. ” Burası, Çiğli Atık Su Arıtma 

Tesisi‟dir ve burada tam 1 milyon
 
metrekare, 450 metre büyüklüğünde, 1 milyon metrekare çamur 

havuzu bulunmaktadır. Zaman zaman oraya, zaman zaman oraya kontrol dıĢı bazı hayvanlar girip 

kaybolmuĢtur o havuzun içerisinde. ġimdi bazen diyor ki arkadaĢlarımız; “Biz buraya gireriz, basın 

açıklaması yaparız.” Peki, hemen yanında Kaklıç Askeri Alanı var, oraya da gitsinler açıklama 

yapsınlar, kimseye sormalarına gerek yok. Orası da güvenlikli bölge, orası da koruma altında bir bölge. 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin bir tesisinde inceleme yapmak, araĢtırma yapmak istediler de onlara 

“Hayır.” diyen mi oldu? Peki, soruyorum Ģimdi size; bu çamur kurutma havuzlarının bulunduğu yere 

özel güvenlik görevlilerini aĢarak girdiler, yanlarında basın mensupları var, onu da söyleyeyim, basın 

mensubu arkadaĢlar burada, kendilerine o basınla ilgili çağrı yer belirtilmeden yapılmıĢtır, yer 

belirtilmeden yapılmıĢtır. Nerede basın açıklaması yapılacağı saklanmıĢtır. Sonra, eğer bir kısmı 

katılmak istiyorlarsa Ġl Binası‟nın önünden götürülmüĢler, götürüleceklermiĢ, onlara yapılan basın 

duyurusu bu. Eğer kendi imkânlarıyla geleceklerse, sonra toplantı saatine yakın bir zamanda 

kendilerine konum atılacakmıĢ, peki. ġimdi Sayın HIZAL diyor ki; “Tesisin giriĢi burası.” doğru. Bina 

burada, arıtma fazları da burada, bir derdiniz varsa orada gidip bunu konuĢabilirsiniz, orada bunu 

görüĢebileceğiniz insanlar var. Sorarsanız söylerler, isterseniz bilgi verirler ama buraya geliyorlar. 

BaĢka bir Ģey, hiçbir sorun yok. ġimdi bakın; “Hiç güvenlik görevlisi yok, sadece bizim için oraya 

getirdiler.” dedikleri güvenlik kulübesi, gece çekilmiĢ bir fotoğraf. Burada yeterince görünmeyecek 

ama Ģunu söyleyeyim; bakın gece de güvenlik var orada. Orada sürekli Güvenlik olduğunu ispata hacet 

yok ama bir tek Ģey göstersem yeter herhalde, bakın oradaki özel güvenlik görevlilerinin kaldığı yerde 

kulübede klima var. 

ÖZGÜR HIZAL: Kaçak. 

MURAT AYDIN: Klima var. 
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ÖZGÜR HIZAL: Kaçak. 

MURAT AYDIN: Kaçak ya da değil. 

ÖZGÜR HIZAL: Kaçak. 

MURAT AYDIN: Kaçaksa iĢlem yaparsınız, kaçaksa gereğini yaparsınız, gereğiniz yaparsınız, yahu 

gereğini yaparsınız, gereğini yaparsınız. Ama buraya gelip; “Orada güvenlik görevlisi yok, o gün için 

getirildi.” derseniz ayıp olur, ayıp olur. Bunu yapmayın. BaĢka… Bu ülkenin Ana Muhalefet Partisi 

Lideri Devlet‟in resmi, idari binalarına giremiyor Sayın BaĢkan. Devlet‟in resmi, idari binalarına özel 

bir güvenlik riski taĢımayan, özel bir güvenlik riski taĢımayan… Sizin bastığınız gibi basmıĢtır belki. 

Binalarını özel güvenlik görevlilerinin, özel güvenlik riski taĢımayan binalarına bu ülkenin seçilmiĢ 

Milletvekili giremiyor, Sayın Ġl BaĢkanı; “Ben eski Milletvekiliyim…” Sayın Ġl BaĢkanı, eski 

Milletvekillerinin dokunulmazlığı mı var? Sayın Ġl BaĢkanı, eski Milletvekillerinin tutulamazlığı mı 

var? Eski Ġl BaĢkanı, Grup BaĢkan Vekilleri‟nin, Belediye Meclis Üyeleri‟nin dokunulmazlığı mı var? 

Akdeniz Belediyesi‟nde Meclis oylamasını manipüle etmek için sabaha karĢı Meclis Üyelerinin evini 

basıp, gözaltına alıp, oylama geçtikten sonra serbest bırakmadınız mı? Demek ki yokmuĢ 

dokunulmazlığı Meclis Üyelerinin. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Bir saniye. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

MURAT AYDIN: Bir saniye. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, buyurun Sayın AYDIN. 

MURAT AYDIN: ġimdi buraya gelip…  

YUSUF DEMĠRCĠOĞLU: Seni niye rahatsız ediyor? 

MURAT AYDIN: Beni rahatsız eder. 

MECLĠS BAġKANI: Murat Bey buyurun. 

MURAT AYDIN: Beni rahatsız eder. 

MECLĠS BAġKANI: Murat Bey lütfen, lütfen… 

MURAT AYDIN: Beni rahatsız eder. 

MECLĠS BAġKANI: BaĢkan‟a hitap edin buyurun, buyurun. 

MURAT AYDIN: Beni rahatsız eder. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

MURAT AYDIN: Benim çileden çıkar. Bu ülkede, bu ülkede bir resmi tesisin, özel güvenlik 

statüsündeki, koruma statüsündeki bir resmi tesise bu Ģekilde giremezsiniz. Peki, gittiniz, tavır 

gösterdiniz, bir siyasi reaksiyon gösterdiniz tamam, tamam. Bir siyasi reaksiyon gösterdiniz. Yahu 

oradaki özel güvenlik görevlilerini hakarete varan sözlerle rencide etmek nedir? Tartaklamak nedir? 

Tartaklamak nedir?  

MECLĠS BAġKANI: Sayın AYDIN toparlayın. 

MURAT AYDIN: Zor kullanmak nedir? Sayın BaĢkan‟ım sözün özü Ģu; hoĢ geldiniz Türkiye‟ye. Bu 

ülkede insanlar sokaklarda barıĢçıl açıklamaları için bile polisin sıktığı biber gazlarına muhatap oluyor, 

saygılar sunarım. (9 dakika 46 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki teĢekkür ederim. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan suçlama var. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar bakın, Değerli ArkadaĢlar bakın, Gündemimizin hangi 

maddesindeyiz? Gündem DıĢı… Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerinde ikinci kere söz vermiyorum. 

Yoksa bu iĢin içinden çıkamayız. Bu, bu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bakın, durun yahu Ģeye gerek yok. Bunu defalarca 

bu kürsüden dile getirdim. Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerindeyiz, ÇarĢamba günü, ÇarĢamba günü 

bunun cevabını verebilir, eğer Ģey… Bir hakaret olmadığı sürece, yani kiĢiye izafe edilen bir hakaret 

olmadığı sürece, yani o insanı aĢağılayan, küçük düĢüren, rencide eden, suçlayan bir ifade olmadığı 

sürece Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerinde herkes bir kere konuĢacak ve iĢ bitecek arkadaĢlar. Böyle 

anlamıĢtık ama zaten yani. ġimdi, kim? Sayın BOZTEPE, siz söz mü istiyorsunuz? Buyurun. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır, Gündem 
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KonuĢma Taleplerinde Ģey yok, Sayın BOZTEPE söz istedi, ondan sonra tamam diyeceğiz, baĢka da 

isteyen yok zaten. Evet, buyurun Sayın BOZTEPE. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım, ben öyle uzun uzun konuĢmayacağım.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ben de Ekim Ayının Ġzmir‟imize hayırlar getirmesini diliyorum. Sayın 

BaĢkan‟ım, tabii ki Murat Bey eski bir Yargıç olduğu için, o konuda kendisini ilk kez konuĢmalarında 

heyecanlı gördüm, kendisini tebrik ediyorum. Birkaç Ģey ben de hatırlatmak istiyorum; Sayın 

BaĢkan‟ım, AK Parti daha yokken Türkiye‟de, kurulmamıĢ idi. Buradaki eski arkadaĢlar… Siz belki 

hatırlar… Gerçi siz o zaman siz de CHP‟li değildiniz ama… Bakayım burada kim eski CHP‟li var; 

Mehmet Ağabey hatırlar, birkaç kiĢi hatırlar. Sabri ERGÜL arkadaĢımız vardı, Manisa‟da Ġl Emniyet 

Müdürlüğü‟nün kapısına “Bu iĢ yerinde iĢkence vardır.” diye tabela asmıĢtır. Değerli ArkadaĢlar, 

Ģimdi ben bir mesaj okumak istiyorum size. Ne zamanmıĢ? 4 Ekim günü. ArkadaĢlar, yarın 10:45‟de 

Kaklıç Arıtma Tesisi önünde Ġl BaĢkanımızın Basın Açıklaması olacak, tüm Meclis Üyeleri 

katılacaktır. Mesaj burada Değerli ArkadaĢlar. Arıtmanın önünde, arıtmanın içinde, içine gireceğiz, 

Ģunu yapacağız gibi en ufak bir Ģey yok. Bu sadece, bu Meclis sadece, bu mesaj sadece Meclis 

Üyeleri‟ne gelmiĢtir. Değerli ArkadaĢlar, o yolu bilen bilir içimizde. Ama herhalde içinizde en iyi 

bilen benim. O bölgede… Murat Bey bence oraya bir sefer gitmiĢtir belki... (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Götüreceğim sizi, gezdireceğim. 

Yani ben oradaki bütün yolları size gezdireceğim... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, o yolu, o yolu midyecilerin, 

midyecilerin… Mehmetçiğim, o yolu… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Midyecilerin, midyeci arkadaĢlarımızın hepsi o yolu kullanıyor, hepsi oradan 

içeri giriyor. O bölgeyi siz de çok iyi biliyorsunuz, bu kısmını geçelim. Aslında orada bir tahrik 

olmuĢtur ve sonrasında da olay ortaya… Demin BaĢkanımız çok iyi anlattı. Ben baĢka bir Ģey daha 

anlatacağım. Bundan 3 sene önce çöp tesisine ben gittim. Kapıdan girerken… Aslında demin 

unuttunuz siz, oradaki kaymalardan dolayı, o heyelandan dolayı demin Grup BaĢkan Vekili söyleyince 

Cumhuriyet Halk Partisi‟nin, oradaki hayvanların kaybolduğunu, orada biz burada, canlı canlı 

hayvanların, o yarıkların içinde olduğunun videolarını getirdik ama arkadaĢların birçoğu da “Orası 

orası mı?” dediler. “BaĢka yerden burayı çekip getirdiniz.” dediler. ġimdi, bu çöp tesisine ben gittiğim 

zaman 2009‟un sanırım Mayıs ya da Haziran ayıydı. “Buyurun.” dediler, dedim; “Bir gezmek 

istiyorum.” “Siz kimsiniz?” “Ben” dedim, “Cumhuriyet Halk Partisi Meclis Üyesiyim.” Kapıyı açtılar, 

içeri girdim, en ufak bir sıkıntı yok. Ġçeri girdim tabii video çektim, resimler çektim… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Anlatayım arkadaĢlar, bırakın. Bunu 

herkes bildiği için... Daha sonra aradan bir zaman geçti, basın bunu yazdı, çizdi, bir daha gittim. Bu 

sefer de bir arkadaĢımızın orada yeri var, arazisi var. Arazisine hayvanlarını otlatmak için girmek 

istiyor, beni diyor sokmuyorlar, biz de gittik, bu sefer tabii herkes tanıyor. Sayın BaĢkan, inanın kapıda 

5-6 kiĢi… O zaman eski Genel Sekreter Sayın Buğra Bey‟e de ben, orada görüntüleri çektim ve 

yolladım, hatta Tunç Bey‟e de yolladım. Ellerinde otomatik silahlarla benim arabanın etrafını böyle 

sardılar. ġimdi, ben daha önce CHP‟li Meclis Üyesiyim dediğim zaman kapılar açıldı, daha sonra… 

ġimdi, o gün ben inanıyorum ki, o kapıda Murat Bey, CHP Grup BaĢkan Vekili gitmiĢ olsaydı, o 

kapılarda karĢılanacaktı, içeri alınacaktı, içeride çaylar, kurabiyeler ikram edilecekti. Ama bizim 

arkadaĢlarımız orada sadece kapının önünde bir basın açıklaması yapacağını duyurunca bu olaylar 

oluĢtu. Bu da tabii ki bizi üzmüĢtür. Bütün arkadaĢlarımızı… Orada Ġl BaĢkanımız… Bakın, gerçekten 
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de Ġzmir‟deki en beyefendi… Ben, Ġl BaĢkanımızı 1987‟den beri tanırım. Gerçekten de çok nazik, çok 

kibar bir Ġl BaĢkanı. Bireysel kiĢi olarak çok nazik birisi. Ben eski, ben bu görevleri yaptım anlamında 

söylüyorum. Ben bu görevleri yaptım, eski milletvekili… Yoksa dokunulmazlığım var falan gibi bir 

Ģey söylemedi ki orada. Siz de eski yargıçsınız canım kardeĢim benim. ġimdi… Öyle dedi ama “ben” 

dedi “ama” dedi “Meclis Üyeliği yaptım.” dedi, “Ģimdi de Ġl BaĢkanıyım.” dedi. Değerli ArkadaĢlarım 

bakın, ben demin de söyledim; ben burada yüzlerce örnek veririm, geçmiĢ yıllar, daha AK Parti 

yokken Türkiye‟de yaĢanan olayları tek tek… Ama bu kadar germenin anlamı yok. Önümüzdeki ay da 

zaten bütçe ayı. Uzun uzun tartıĢmalarımız olacak, bunların hepsini konuĢacağız. ġimdilik kendimizi 

fazla yormayalım diye hepinize sevgiler, saygılar sunuyorum. (4 dakika 56 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim Değerli ArkadaĢlar. Değerli ArkadaĢlar, iki kelam da 

müsaade ederseniz ben edeyim, müsaade ederseniz iki kelam da ben edeyim. ġimdi, tabii ki, AK Parti 

Ġl BaĢkanı Sayın SÜREKLĠ, ben de kendisini tanırım, gerçekten de beyefendi bir arkadaĢımızdır, 

tanırım. Sayın HIZAL, siyaseten kendileri zaviyesinden meseleyi nasıl gördüklerine dair her yerde, her 

Ģekilde basın açıklaması yapmaya amadedirler, burada bir sıkıntı yok. Yani iktidar mensubu bir 

partinin üyeleri olarak biraz önce Sayın Grup BaĢkan Vekilimizin de söylediği gibi konforlu bir alanda 

basın açıklaması yüzlerce kere yaptılar, yüzlerce kez yaptılar. Ama bu Ģu anlama gelmez Değerli 

ArkadaĢlar, bu Ģu anlama gelmez, bir; bir kere yani algıladığınız ve bize Ģimdiye kadar yüklenen bir 

çerçeve, anlam dâhilinde, yani iĢte nezaketli insan, kibar insan, saygılı insan kavramlarını bir yere 

koyacak, bütün o davranıĢ… Müktesebatımızı değiĢtirecek bir davranıĢ modeli içine girmemizi 

gerektirmez. Benim orada mesela içimi acıtan bir Ģey vardı Sayın HIZAL açısından, o seyretsin bir 

daha baksın. Bütün o videoları ben defalarca izledim de ama iĢ bitmiĢ, her Ģey olmuĢ, bitmiĢ 

arkadaĢlar. Ayrılıyorlar, Sayın SÜREKLĠ ellerini sıkıyor çocukların. Ama orada gördüm Sayın 

HIZAL‟ın çocuklara hâlâ “YanlıĢ yapıyorsunuz, yanlıĢ yapıyorsunuz, bak hâlâ yanlıĢ yapıyorsunuz.” 

diye o çocukların üzerine… Bunu söylemiĢ olması mesela, bu... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bak bu, bu insani olarak, ben burada insani olarak 

bir tepkimi koymaya… Yahu gerek yok, yani… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben ama durumu… Ben rahatsız olduğum, ben 

rahatsız olduğum bir davranıĢ… ÇarĢamba günü cevabı kullanacağız canım. Rahatsız olduğum bir 

davranıĢı burada eleĢtiriyorum Değerli ArkadaĢlar. ġimdi bakın, Ģimdi bakın, burada 50 bin kere 

söyledim, 100 bin kere de söylemeye devam edeceğim. Elimizi vicdanımıza koyacağız, eğri oturup 

doğru konuĢacağız. Siyaset yapacağız, yapalım. EleĢtireceğiz, eleĢtiriliyor zaten. EleĢtirinin… 

Türkiye‟deki bütün Meclisleri izleyin, eleĢtirinin bu kadar açık, net ve demokratik olduğu bir tane daha 

Meclis gösterirseniz, vallahi de billahi de diĢimi kıracağım, bakın, vallahi de billahi de diĢimi 

kıracağım. ġimdi, sizin niyetiniz nedir? Öncelikle bunu… Evet, bir meseleyi, kokuyla ilgili bir 

meseleyi dile getireceğiz, eyvallah. Kokmuyor diyen yok zaten. Hele oraya giderseniz orası kokar. 1 

milyon metrekare çamur var arkadaĢlar orada. Söyledi biraz önce Grup BaĢkan Vekilimiz; 1 milyon 

metrekare bir çamur var orada. Bu çamur bugün gelmedi ki oraya. 22 yılda, 22 yılda birike birike, 

birike birike… Peki, yine elimizi yine vicdanımıza koyacağız ve Sayın BaĢkanımız Tunç SOYER‟in… 

Yahu bu sorunu çözmek için bir irade ortaya koyalım, bir Ģey yapalım. Bütün bürokrasiyi, bütün teknik 

elemanları, üniversiteyi, böyle iĢin içine sokup, hep birlikte bu meseleyi çözmek için baĢlattığı bir 

seferberlik var. 1 Temmuz‟dan itibaren, 1 gram çamur oraya dökülmüyor. Bu sabah oradaydık, en son 

havuza gittik. Hepsine gittik de en son hangisine döküldü oraya da gittik. Yakında o havuzun üzerinde, 

yakında o havuzun üzerinde inĢallah hep birlikte piknik yapacağız. Bakın, yakında o havuzun üzerinde 

inĢallah hep birlikte piknik yapacağız.  



41 

 

SALONDAN: Hüsnü Ağabey de gelecek mi? 

MECLĠS BAġKANI: Hepsini çağıracağız, kumru da var. Tamam. ġimdi, Değerli ArkadaĢlar bakın, 

bir irade ortaya konuyor, bir irade ortaya konuyor, buna itibar etmek lazım. Sayın HIZAL ya da Sayın 

SÜREKLĠ, Sayın SOYER‟e çok rahat ulaĢabilirler, ulaĢıyorlar. Haydi ona ulaĢamadınız, Sayın 

SÜREKLĠ Ġl BaĢkanımıza ulaĢabilir, bana da ulaĢabilir. Yani böyle bir açıklama için gideceğiz diye bir 

bilgi verilseydi ve böyle bir Ģey talep edilseydi, BaĢkanımız tweetinde söyledi, “Ben beraber 

gezdiririm.” dedi Sayın SOYER arkadaĢlar. “Ben birlikte gezdiririm.” dedi. Yani bu Ģu anlama 

gelmiyor, yani basın açıklaması yapmak için izin almak… Hayır o değil ama biraz önce özel 

güvenlikli bölge olan bir tesisten bahsediyoruz. Peki, cevabını Ģimdi vermesinler, ÇarĢamba günü 

versinler. Önce hangi kapıya gittiler? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Hangi kapıya gittiniz?  

ÖZGÜR HIZAL: Hangi kapıya gittik? 

MECLĠS BAġKANI: Bilmiyorum.  

ÖZGÜR HIZAL: Siz söyleyin… 

MECLĠS BAġKANI: Ben soracağım. ÇarĢamba günü, ÇarĢamba günü… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Söylemeyeceğim. Önce hangi, önce 

hangi kapıya gittiler arkadaĢlar? Bak… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Siz söyleyin. 

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan yanlıĢ bilgi veriyorsunuz. 

MECLĠS BAġKANI: Ben… YanlıĢ bilgi vermedim, bir soru sordum… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Tamam, ben cevap vereceğim… 

MECLĠS BAġKANI: Bir soru sordum. ÇarĢamba günü alacağım cevabını.  

ÖZGÜR HIZAL: Hayır, hayır… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… Bakın… 

ÖZGÜR HIZAL: Hayır, Sayın BaĢkan, bugün cevap vereceksiniz. YanlıĢ söylüyorsunuz. 

MECLĠS BAġKANI: YanlıĢ bir Ģey söylemedim... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Cevap… ArkadaĢlar bakın, lütfen yahu. Ben, ben 

bir Ģey izafe etmedim. Cevabı varsa ÇarĢamba günü verecek ya da yanındaki arkadaĢına sorar, o 

söyler. Ama Meclis BaĢkanından sonra bu payı… ġimdi bak… ÇarĢamba günü bir daha bunu 

konuĢuruz arkadaĢlar, sorun değil.  

ÖZGÜR HIZAL: ÇarĢamba günü değil, bu gün… 

MECLĠS BAġKANI: Hayır, ben bu cevabı bugün almayacağım.  

ÖZGÜR HIZAL: Ben parmak sallamıĢım, ona onun cevabını vereceğim. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam, ÇarĢamba günü vereceksin. 

ÖZGÜR HIZAL: ÇarĢamba günü niye vereceğim? 

MECLĠS BAġKANI: KarĢılıklı söyleĢi olmasın.  

ÖZGÜR HIZAL: Soru sordun, sorunun cevabını vereceğim…   

MECLĠS BAġKANI: Soru sormadım arkadaĢlar, sorduğum soru Ģu… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar bakın, ben Meclis 

BaĢkanı‟yım, Meclis‟i yönetiyorum ve bir Ģey söylüyorum, Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerini 

yapıyoruz. Bir Ģey diyorum ki bakın…  
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SALONDAN: Yok böyle bir dünya… 

MECLĠS BAġKANI: Böyle bir dünya yoksa böyle bir dünya var arkadaĢlar. Bakın Ģunu sordum, bir 

soru sorduk yahu, bir soru sorduk arkadaĢlar. Ben bir Ģey izafe etmedim, ben bir Ģey izafe… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben bir Ģey izafe 

etmedim arkadaĢlar, sadece bir soru sordum.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Hayır, hiç de öyle değil arkadaĢlar. Siz, siz arkadaĢlar bakın… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır, kabul etmiyorum. Değerli 

ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben 

bilmiyorum, sana soruyorum. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Hayır Ģimdi, Ģimdi… Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar bakın, Değerli ArkadaĢlar, 

Değerli Meclis Üyeleri, Değerli Meclis Üyeleri, ArkadaĢlar… Bir müsaade buyurun yahu, bir müsaade 

buyurun yahu. Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Güvenlik görevlisi… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar… Değerli ArkadaĢlar bu konuda ne 

diyorum? Söylediğim çok açık. Orada, orada o açıklama baĢka türlü de yapılabilirdi. Sayın, Sayın 

yetkililerden, ya arkadaĢ biz geleceğiz, hani biraz önce dedi ya Sayın BOZTEPE                              

“Çay, kahve…” evet, çay kahve de ikram ederdik kendilerine, hiçbir sıkıntı yok. Burada nasıl 

söylediklerini söylüyorlarsa, orada da istedikleri Ģeyi söyleyebilirlerdi ama özel güvenlikli bir alana… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Güzel, güzel… Özel 

güvenlikli alana, özel güvenlikli alana… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yahu Özgür, Sayın HIZAL, Sayın HIZAL, 

Sayın… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar, 

bunun cevabını ben veririm HIZAL‟a, durun yahu, bir sakin durun bir, veririm ben cevabını, merak 

etmeyin yahu. Daha zamanımız çok, o cevabı veririm. Ben konuĢuyorum, BaĢkan… Ne dedik 

arkadaĢlar? Ne dedik? “Ġki kelam da bırakın da ben edeyim.” dedim yahu, “Ġki kelam da bırakın ben 

edeyim.” dedim. ġimdi, bunu, bunu, bu teklifi alıyorum... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Böyle bir keyfiyet yok… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yahu böyle bir keyfiyet yok 

arkadaĢlar.  

 

XI. ĠKĠNCĠ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar 12 Ekim 2022 ÇarĢamba günü saat: 

18:00‟da toplanmak üzere Meclis‟i kapatıyorum. 

 

  

 

                    Mustafa ÖZUSLU 

                                                                                                     Belediye BaĢkan Vekili                                                                                                            

                                                                                                           Meclis BaĢkanı 
 

 

Deniz BEKTAġ                   Dolunay BAYER              Ali BOR                   Fırat EROĞLU 

Divan Kâtibi                         Divan Kâtibi                Divan Kâtibi                 Divan Kâtibi 
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